
BYD Başkan Yardımcısı ve BYD Amerika Üst Yöneti-
cisi (CEO) Stella Li, Türkiye'ye sadece bir üretim tesisi

inşa etmeye gelmediklerini belirterek, "Türkiye'yi gele-
ceğin teknolojisinin merkezi, ardından inovasyon merkezi
haline getirmek istiyoruz. Bunların hepsi tutku verici
gelişmeler." dedi. Stella Li, BYD'nin Türkiye'de 1 milyar
dolarlık yatırım kararı almasına ilişkin soruları yanıtladı.
Türkiye'nin çok sayıda yetenekli gencin bulunduğu, çok
ilgi çekici bir ülke olduğunu vurgulayan Li, "Çinlilerle
Türkler birbirine çok benziyor. Aile değerlerine önem
verdiğimiz gibi eğitime de önem veriyoruz. Yani bu ülkede
gerçekten çok fazla genç ve harika bir enerjinin yanı sıra
yeşil teknolojiye yönelik bir tutku var." diye konuştu.

TÜRKİYE’Yİ GELECEĞİN TEKNOLOJİ MERKEZİ YAPACAKLAR

31 MART Yerel Seçimleri sonrasında
göreve geldiği ilk günlerde Manisa

Büyükşehir Belediyespor Basketbol
Takımı’nın maçlarını tribünden takip eden
ve desteklerinin artacağının sözünü veren
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek’ten sürpriz bir hamle geldi. İddialara
göre son yıllarda muhteşem bayarılar
gösteren Manisa Büyükşehir Belediyespor
Basketbol Takımı, tatilbudur.com’a satılıyor.
Her hafta Muradiye Kapalı Spor Salonu’nun
tribünlerini dolduran Manisalı basketbol sev-
erleri üzecek olan Başkan Zeyrek’in bu
kararı akıllara Nilüfer’in unutulmaz şarkısını
getirdi; Hani verdiğin sözler Ferdi Başkan?”

SATIŞIN NEDENLERİ VE DETAYLARI MERAK KONUSU
BAŞKAN Zeyrek, Darüşşafaka Lassa
galibiyeti sonrası yayıncı kuruluş Bein

Sports mikrofonlarına şunları söylemişti;
“Kaldığımız yerden devam edeceğiz. Yöne-
timin değişmesi bu anlayışın değişmesi an-
lamına gelmiyor. Bugüne kadar takımın
başarısına destek veren herkese de
teşekkür ediyorum. Bize de bundan sonra
daha da ileri götürmek yakışır. Hedeflerimiz
ve hayallerimiz çok büyük. Bunları gerçek-
leştirebilecek güce ve kadrolara da sahibiz.
Manisa Büyükşehir Belediyespor gümbür
gümbür geliyor. Taraftarımızı daha da heye-
canlandıracak hamleler içerisinde olacağız,
bundan kimsenin şüphesi olmasın.”

“KİMSENİN ŞÜPHESİ OLMASIN” DEMİŞTİ AMA…

YUNUSEMRE Belediye Başkan
Yardımcısı Ali Kuyumcu, seçim

sonrasında yeni yönetimin de-
vraldığı belediyede yaklaşık 4 aylık
süreci değerlendirdi. Kuyumcu,
belediyenin borçlarından yakınırken,
borcun kendi tahminlerinden bile
fazla olduğunu ifade etti. Birçok
bankadan çeklerin olduğunu ve

bunların bedelinin 100 milyon TL'yi
geçtiğini vurgulayan Kuyumcu,
"Krediler alınmış. Krediler ilginçtir o
kadar aralıklarla alınmış ki, bugün
hangimiz bankaya gitsek hepimizi
sorgularlar. Belediye aslında 10 ay
önce batmış. Bu benim söylemim
değil. Bugün Şehzadeler'de de aynı
durum var” şeklinde konuştu.

KUYUMCU:“SADECE BANKALARA OLAN BORÇLAR 100 MİLYON LİRAYI GEÇMİŞ DURUMDA”
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Yunusemre Belediye Başkan Yardımcısı Ali Kuyumcu’dan yeni bir tartışma yaratacak açıklama daha geldi

BELEDiYE 10 AY ONCE BATMIŞ!
ALTIN VARAKLI ODAYA 
YENi SUSLER GELDi

YUNUSEMRE Belediye Başkanı
Semih Balaban’ı makamında zi-

yaret eden Salihli Belediye Başkanı
Mazlum Nurlu, hediye olarak kavuk
götürürken, sosyal medya pay-
laşımında da kamuoyunda günlerce
konuşulan makam odası hakkında
göndermede bulundu. Nurlu, pay-
laşımında şu ifadeleri kullandı:
“Yunusemre Belediye Başkanımız
Sayın Semih Balaban’ı ziyaret ed-
erek, önceki yönetimin milyonlarca
lira harcayarak oluşturduğu şatafatlı
makam odasına yakışır ‘kavuk’
hediyemizi takdim ettik.”

CHP’LİLER DE BU ODAYI PEK SEVDİ!

MAZLUM NURLU’DAN
ŞAKA NiYETiNE HEDiYE

Seçildiği ilk günlerde basketbola destek vereceğini dile getiren Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek,  Manisalılar’a verdiği sözleri unutmuş gibi davranıyor

Manisa Büyükşehir Belediyespor Basketbol Takımı’nın, tatilbudur.com’a satıldığı iddia ediliyor!

HANi VERDiGiN SOZLER
FERDi BAŞKAN!
Basketbol Süper Lig’inde Manisa’yı temsil eden geçtiğimiz sezon Avrupa’da
mücadele eden bu sezon ilk 8 takım arasına girerek play-off oynayan ve
yine gelecek sezon da Avrupa’da boy gösterecek olan Manisa Büyükşehir
Belediyespor Basketbol Takımı, resmi olarak tatilbudur.com’a satıldığı
iddia edildi. Artık Süper Lig’de Manisa BBSK yerine tatilbudur.com adı ile
mücadele etmesi beklenen basketbol takımının satışından Manisa
Büyükşehir Belediyesi kasasına ne kadar para gireceği ise merak konusu.

BYD Başkan Yardımcısı ve BYD Amerika Üst Yöneticisi Stella Li, Manisa’da kurulacak otomobil fabrikasına
ilişkin açıklamalarda bulundu… Li, mümkün olan en kısa zamanda çalışmaların başlayacağını açıkladı

BYD beklenenden erken gelebilir

Superior Seedless için 2024 yılı
hasat ve ihraç tarihleri belirlendi   

MANİSA Tarım ve Orman İl Müdürü
Metin Öztürk Superior Seedless üzüm

çeşidinde hasadın ve ihracatın dün

itibariyle başlayacağını açıkladı. Bu cins
üzümden, yılda yaklaşık 5 bin tonluk ihra-
cat yapıldığı belirtildi.

‘Evet’ demenin
faturası kabardı!

EVLENECEK çiftlerin
en mutlu günü olan

düğünlerin maliyeti arttı.
Artan hayat pahalılığı
genç çiftler kadar sektör
temsilcilerini de mutlu et-
miyor. Etkinlik Sen Man-
isa İl Başkanı Yalçın
Taşdemir, “Düğün mas-
rafları arttıkça düğün yap-
mak zorlaştı” dedi.

300 kınalı keklik
doğaya bırakıldı

TARIM ve Orman Bakanlığı
Milli Parklar İl Şube Müdür-

lüğü, Salihli DKMP Şefliği
öncülüğü ve Demirci Merkez
Avcılar Kulübü desteğiyle Mah-
mutlar ve Örücüler mahalleleri
arasındaki ormanlık alanlara 300
kınalı keklik bırakıldı.

Pazarda el yakan limona
oda başkanı çözüm buldu 

MANİSA'NIN Kırkağaç
ilçesinde limon fiyatlarının

pazarda 80 ile 100 TL civarına
yükselmesi sonrası harekete
geçen Kırkağaç Ziraat Odası
Başkanı Emin Özarı, kendi
imkanlarıyla Hatay'ın Arsuz
ilçesinden temin ettiği limonu oda
üyeleri ve çiftçilere 40 TL'den
satışa sunmaya başladı. 

Hizmet Iş’ten Büyükşehir’e 
EK ZAM TALEBi!

HİZMET İş Sendikası Manisa
2 No’lu Şube Başkanı Tekin

Turgut, Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi iştiraki 4 bin 400 BESOT
çalışanları için ek zam talebinde
bulunduklarını ifade etti. Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Ferdi Zey-
rek’in seçim öncesinde en düşük
maaşın 35 bin TL olacağıyla ilgili
söz verdiğini hatırlattı.

5’te

5’te

12’de

4’te

4’te

4’te

6’da2’de

7’de
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Evlenecek çiftlerin en mutlu günü olan düğünlerin maliyeti arttı… Artan hayat pahalılığı genç çiftler kadar sektör temsilcilerini de mutlu etmiyor. 
Etkinlik Sen Manisa İl Başkanı Yalçın Taşdemir, “Düğün masrafları arttıkça düğün yapmak zorlaştı. Düğün sezonu en kötü yılını yaşıyor” dedi.

‘Evet’ demenin faturası kabardı!

Cansu MERİÇ
Düğün sezonunun başla-

masıyla birlikte gelin ve damat
adayları gelinlik dükkânlarından
mobilya mağazalarına, düğün
organizasyon firmalarından
kuaförlere, kuyumculardan
beyaz eşya satıcılarına kadar

geniş bir yelpazede fiyat araş-
tırması yapmaya başladı.
Ancak fiyatları görenler, düğünü
yeniden gözden geçirme kararı
alıyor. Bu yüzden Manisa’da
düğün sezonu en zor yılların-
dan birini yaşıyor. Mayıs ve
Eylül ayları arasında yoğunla-

şan düğünler bu yıl beklenen
canlılığı ve hareketliliği göster-
medi.

Türkiye’de düğün sektörü,
ekonomik sıkıntılarla karşı kar-
şıya. Düğün yapmak isteyen
çiftler ekonomik belirsizliklerin
gölgesinde kalmış durumda.
Evlenecek çiftler, artan hayat
pahalılığı karşısında düğün
yapmayı tekrar gözden geçiri-
yor. Düğün sezonuyla ilgili
önemli açıklamalarda bulunan
Etkinlik Sen Manisa İl Başkanı
Yalçın Taşdemir sezonun en
kötü yılı yaşadığını belirterek,
“Son yıllarda gelen zamlar
2024 yılı düğün sezonunu ciddi
oranda etkiledi. Bu yüzden ev-
lenecek çiftler maliyetleri gö-
rünce tekrar gözden
geçiriyorlar. Düğün piyasası
yara aldı” dedi. 

“80-90 Bİn LİRaDan 
BaŞLIYOR”

Çiftleri en çok zorlayan
masrafların başında düğün sa-

lonu ücretlerinin geldiğini söy-
leyen Taşdemir, “Kuru pasta ve
meşrubat ikramından oluşan
en düşük maliyetli düğün bile
80-90 bin liradan başlıyor.
Düğün salonu kirası 80 bin ile
200 bin arasında değişiyor.
Düğün maliyetlerinde yaşanan
artışlar yuva kurmayı zorlaştırdı.
Yani düğün yapmak evlenecek
çiftlerin korkulu rüyası haline
geldi” ifadelerini kullandı.

“Düğün PİYasasI YaRa 
aLDI”

Evlenmenin diğer masraf
kalemlerinin de arttığını belirten
Taşdemir, “Düğün haricinde
çeyiz, takı, ev eşyalarının mali-
yetleri de çok fazla.

Masraflar arttıkça düğün
yapmak zorlaştı. Hal böyle
olunca 2024 düğün sezonu
ciddi oranda etkilendi. Bu yüz-
den evlenecek çiftler maliyetleri

görünce düğün yapmayı tekrar
gözden geçiriyor. Düğün piya-
sası yara aldı” dedi. 

ManİsaLI GEnÇLER 
ÇÖZüM BEKLİYOR

Gençler, maliyetlerin artma-
sıyla her geçen gün daha fazla
zorlandıklarını ifade ederek en-

dişelerini dile getirdi. Düğün
yapmayı düşünen gençler, yet-
kililerden destek bekliyor. Mani-
sa'daki gençler, yüksek düğün
maliyetleri nedeniyle evlilik
planlarını ertelemekte hatta
bazı durumlarda vazgeçmek
durumunda kaldıklarını belirtti.



3
İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 239 77 33

GÜMÜŞSU ECZANESİ 
0236 231 35 75

İLK UMUT ECZANESİ 

MANİSA SAĞLIK ECZANESİ 

0543 461 41 07

0236 211 63 66

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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YAPA ECZANESİ
1947 - Amerika Birleşik Devletleri ve Türkiye arasında askeri ve ekonomik yardımı öngören
ilk ikili anlaşma imzalandı.
1948 - Ruhi Sarıalp, Londra Olimpiyatları’nda üç adım atlamada üçüncü oldu.
1950 - René Pleven, Fransa Başbakanı oldu.
1951 - İstanbul Sultanahmet Adliye Sarayı’nın temeli atıldı.
1958 - Kıbrıs'ta olaylar tırmanıyor. Beş Kıbrıslı Türk, pusuya düşürülerek öldürüldü.
1960 - Celâl Bayar, vatana ihanet suçuyla Yüce Divan'a sevk edildi.
1962 - The Rolling Stones topluluğu, ilk konserlerini Londra'da "Marquee Club"de verdiler.
1967 - Newark'ta (New Jersey) altı gün sürecek olan ırkçı ayaklanmalar başladı. Olaylar
sırasında 27 kişi hayatını kaybetti.
1973 - Cumhurbaşkanı Fahri Korutürk, Orman Suçları Affı Kanunu’nu veto etti.
1993 - Türkiye güzeli Arzum Onan, Avrupa güzeli seçildi.

GÜNÜN OLAYI

Tır yan yattı, yol 3 saat kapalı kaldı   

MANİSA’NIN Kula ilçesi
İzmir-Ankara D-300 karayo-
lunda kontrolden çıkan tır bari-
yerlere çarpıp yan yattı. Tır
sürücüsünün hafif yaralı olarak
atlattığı kaza sonucu karayolu-
nun İzmir istikametine trafik
akışı yaklaşık 3 saat durdu.
Yaklaşık 12 kilometre uzunlu-
ğundaki araç kuyruğu, dron ile
görüntülendi.   

Kaza, İzmir Ankara D-300
karayolu Kovukdere Rampa-
ları’nda meydana geldi. Edini-
len bilgiye göre, Rıfat A.

idaresindeki 45 AGZ 370 pla-
kalı tır, sürücüsünün hakimiye-
tini kaybetmesi sonucu
kontrolden çıkarak yan yattı.
Bariyerlere çarpıp yaklaşık 500
metre sürüklenerek durabilen
tırın sürücüsü kazayı hafif yaralı
olarak atlattı. Kazayı gören va-
tandaşların olayı 112 Acil Çağrı
Merkezi’ne bildirmesi üzerine
olay yerine ambulans, itfaiye ve
emniyet ekipleri sevk edildi. Ya-
ralı sürücü olay yerinde yapılan
ilk müdahalenin ardından Kula
Devlet Hastanesi’ne kaldırıldı.

Yaralının durumunun iyi olduğu
öğrenildi. 

KARAYOLU TRAFİĞE 
KAPANDI, UZUN ARAÇ 
KUYRUKLARI OLUŞTU 
Öte yandan kaza sebebiyle

İzmir-Ankara D-300 karayolu
İzmir istikametine trafik akışı
yaklaşık 3 saat kapalı kaldı. Ka-
rayolları, itfaiye ve trafik polisle-
rinin geniş güvenlik önlemi
aldığı kaza noktasında kazaya
karışan tırın yoldan kaldırılması
için çalışmalar yapıldı. Yan
yatan tır, vinç yardımıyla kaldırı-

lırken, İzmir istikametine trafik
akışı tek şeritten kontrollü ola-
rak sağlandı. Yaklaşık12 kilo-
metre uzunluğundaki araç
kuyruğu ise dron ile havadan
görüntülendi. 

Kaza noktasında tek şerit-
ten trafik akışı sağlanırken, ka-
zanın şiddetiyle tırın
dorsesinden yola savrulan
demir parçalarının da vinç yar-
dımıyla kaldırılma çalışmaları
sürüyor. 

Kaza ile ilgili soruşturma
başlatıldığı öğrenildi. İHA 

Manisa ve 24 ilde 
‘Define-1’ operasyonu!

İÇİŞLERİ Bakanı Ali Yerli-
kaya’nın paylaştığı bilgilere
göre, İzmir Cumhuriyet Baş-
savcılığı ve Emniyet Genel
Müdürlüğü KOM Başkanlığı
koordinesinde; İzmir İl Emni-
yet Müdürlüğü Kaçakçılık
Suçlarıyla Mücadele Şube
Müdürlüğünce yapılan çalış-
malar sonucu; "Tarihi Eser
Kaçakçılığı ve Suç İşlemek
Amacıyla Örgüt Kurmak" suç-
larına yönelik İzmir merkezli
Ankara, Adana, Antalya, Balı-
kesir, Bursa, Denizli, Eskişehir,
Hatay, Isparta, İstanbul, Kara-
man, Konya, Manisa, Mersin,
Muğla, Nevşehir, Osmaniye,
Sakarya, Samsun, Sivas, Te-
kirdağ, Trabzon ve Aydın
olmak üzere 24 ilde "Define-
1" operasyonları düzenlendi. 

Düzenlenen operasyon-
larda Türkiye'ye ait tarihi eser-
leri kaçak kazılarla elde edip,
yurt dışında yer alan müza-
yede evlerine yasa dışı yol-
larla satarak haksız kazanç
sağladığı tespit edilen orga-
nize suç örgütü üyesi şüpheli-
lerinin banka hesap
hareketlerinin incelenmesi so-
nucu Avrupa ve ABD’de faali-
yet gösteren 5 farklı
müzayede evinden örgüt ele-
başı konumundaki “pazarla-

macı” olarak tabir edilen
şahsa ve aile bireylerine gü-
nümüz kuru ile yaklaşık 72
milyon Türk lirası döviz cinsin-
den para gönderildiği ve bu
paranın suç grubu üyeleri ve
bu gruba menfaat sağlayan
şahıslar arasında paylaştırıl-
dığı tespit edildi. 

Ayrıca 2020 yılında Hırva-
tistan’da ele geçirilen ve ülke-
mize iade edilen bin 57 adet
Türkiye kökenli tarihi eserin
de örgütün faaliyetleri kapsa-
mında yurt dışına çıkarıldığı
tespit edildi. 

Operasyonlar sonucu, 6
bin 325 adet sikke, 997 adet
obje, 5 adet dedektör, 2 adet
ruhsatsız tüfek, 1 adet ruhsat-
sız tabanca ve çok sayıda
fişek ele geçirildi. Organize
suç örgütü üyesi 47 şüpheli
ise yakalandı. 

Bakan Yerlikaya tarihi eser
kaçakçılığına yönelik operas-
yonların devam edeceğini be-
lirterek, “Tarihi ve kültürel
mirasımıza zarar veren, bu
topraklara ait tarihi eserleri
yurt dışına kaçırmaya çalışan
tarih eser kaçakçılarına da
nefes aldırmayacağız. Hepsini
bir bir yakalayıp adalete tes-
lim etmeye kararlıyız” ifadele-
rini kullandı. İHA 

Şüphe üzerine durdurulan araçta
silah ve uyuşturucu yakalandı 

MANİSA’NIN Akhisar ilçe-
sinde Manisa İl Emniyet Mü-
dürlüğü Akhisar İlçe Emniyet
Müdürlüğü ekipleri tarafından
şüphe üzerine durdurulan araç-
tan çok sayıda uyuşturucu
madde ile bir adet silah yaka-
landı. 27 yıl 5 ay 10 gün hapis
cezasıyla arandığı tespit edilen
araç sürücü ise gözaltına
alındı.   

Manisa İl Emniyet Müdür-
lüğü Akhisar İlçe Emniyet Mü-
dürlüğü ekipleri yol uygulaması
yaptıkları sırada şüphelendikleri
aracı durdurarak araçta arama

yaptı. Yapılan aramalarda araç
içerisinde 1 adet ruhsatsız ta-
banca ve tabancaya ait 2 adet
şarjör, 25 adet mermi, 118 adet
sentetik ecza, 61 adet ecstasy
hap ele geçirildi. Araç sürücüsü
H.A. (49) isimli şahsın yapılan
GBT sorgusunda, 

Tarsus İlamat ve İnfaz Bü-
rosunca Tasarlayarak Öldürme
suçundan 27 Yıl 5 Ay 10 Gün
kesinleşmiş hapis cezası ile
arandığı tespit edildi. Gözaltına
alınan H.A. işlemlerinin ardın-
dan adliyeye sevk edilecek.
İHA 

Silahlı saldırıya uğrayan kişi yaralandı
MANİSA'NIN Yunusemre ilçe-

sinde sokakta silahlı saldırıya uğ-
rayan kişi hastaneye kaldırıldı.

Manisa'nın Şehzadeler ilçe-
sinde G.T, Barbaros Mahallesi
4401 Sokak'ta kimliği henüz belir-
lenemeyen bir kişinin silahlı saldı-
rısına uğradı.

Tabancayla bacağından yara-
lanan G.T, Manisa Celal Bayar
Üniversite Hastanesine kaldırıldı.

Yaralının sağlık durumunun iyi
olduğu öğrenildi. AA
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Manisa Tarım ve Orman İl Müdürü Metin Öztürk Superior Seedless üzüm çeşidinde hasat 11 Temmuz 2024 Perşembe günü başlandı.  

SUPERİOR Seedless üzüm
çeşidinde hasadın başlamasına
ilişkin açıklamalarda bulunan
Manisa İl Tarım ve Orman Mü-
dürü Metin Öztürk, "Önemli bir
ihraç ve döviz potansiyeline
sahip olan Superior Seedless
üzüm çeşidinin hasat ve ihraç
tarihleri her yıl Ticaret Bakan-
lığı, Tarım ve Orman Bakanlığı,
Ege İhracatçı Birlikleri'nin katı-

lımlarıyla kurulan bir komisyon
tarafından belirlenmektedir. Ha-
sattan sonra olgunlaşmaya
devam etmeyen meyve türle-
rinden olan üzümün erken veya
geç hasat edilmesi ihracatta
sorunlar yaşanmasına sebep
olabilmektedir. 

Bu nedenle Manisa ve ülke-
miz ihracatında stratejik bir
ürün olan üzümün hasat ve ol-

gunluk kriterlerini sağlaması
büyük önem arz etmektedir. Bu
kriterlerin oluşup oluşmadığını
tespit amacıyla komisyon üye-
leri tarafından Manisa'nın Sa-
lihli, Alaşehir, Sarıgöl ilçelerinde
bulunan bağlar gezilerek böl-
geyi temsil eden 10 adet bağ-
dan numune alınmıştır. Alınan
numuneler Manisa Bağcılık
Araştırma Enstitüsü Müdürlüğü

Laboratuvarı'nda analiz edil-
miştir. Analiz sonuçları,
10.07.2024 tarihinde Manisa İl
Tarım ve Orman Müdürlüğü,
Ege Dış Ticaret ve Gümrük
Bölge Müdürlüğü, Manisa
Bağcılık Araştırma Enstitüsü
Müdürlüğü, İzmir İl Zirai Ka-
rantina Müdürlüğü ve Ege İh-
racatçı Birlikleri'nin
temsilcilerinin katıldığı toplan-
tıda değerlendirilerek Superior
Seedless çeşidi için hasat ve
ihraç tarihleri belirlenmiştir.
Buna göre; Superior Seedless
üzüm çeşidinin 11 Temmuz
2024 tarihinde kesimine, 11
Temmuz 2024 tarihinde ihra-
catına karar verilmiştir. 

Superior Seedless erkenci-
lik özelliği sayesinde ihracatta
önemli bir avantaj sağlamakta-
dır. 

Bu erkencilik sayesinde
Rusya'da ve Avrupa'da pazar
payımız daha da artmıştır.
Özellikle Sultaniye üzüm çeşi-
dinin hasat döneminin gecik-
mesiyle Superior seedless

üzüm çeşidiyle Rusya ve Av-
rupa pazarında rekabet gücü-
müz artmaktadır. 

Superior seedles cinsi
üzümden Rusya ve diğer bö-
lümü ise diğer Avrupa ülkele-
rine olmak üzere yılda yaklaşık
5 bin tonluk ihracat yapılmakta-
dır.” dedi. 

Öztürk açıklamasını şöyle
tamamladı: “Superior Seedless
ülke ekonomisine sağladığı
ekonomik avantajın yanı sıra

üzümü düşük şeker oranı,
mayhoş tadı nedeniyle şekeri
düzenlemede faydalı bir tarım
ürünü olarak da ön plana çık-
maktadır. 

Özellikle şeker hastaları ta-
rafından gönül rahatlığıyla tüke-
tilen ve yoğun ilgi gören bir
üzüm çeşididir. 

Ülkemize, milletimize, çiftçi-
mize, ihracatçımıza hayırlı bere-
ketli ve kazançlı olmasını
diliyorum." İHA  

Superior Seedless için 2024 yılı hasat
ve ihraç tarihleri belirlendi   
Superior Seedless için 2024 yılı hasat
ve ihraç tarihleri belirlendi   

Manisa'nın Kırkağaç ilçesinde limon fiyatlarının pazarda 80 ile 100 TL civarına yükselmesi sonrası harekete geçen Kırkağaç Ziraat Odası Başkanı 
Emin Özarı, kendi imkanlarıyla Hatay'ın Arsuz ilçesinden temin ettiği limonu oda üyeleri ve çiftçilere 40 TL'den satışa sunmaya başladı. 

Pazarda el yakan limona oda başkanı çözüm buldu 

MANİSA'NIN Kırkağaç Zi-
raat Odası Başkanı Emin Özarı,
artan limon fiyatları nedeniyle
harekete geçti. Pahalı limona
savaş açan Başkan Özarı, Ha-
tay'ın Arsuz ilçesi Ziraat Odası
Başkanı Bünyamin Nal ile te-
masa geçti. Hatay'dan kendi

imkanları ile limon temin eden
Başkan Özarı, çiftçi ve oda
üyelerine 40 TL'den satışa
sundu. Vatandaşların büyük ilgi
gösterdiği limonlar fiyat ve kali-
tesiyle de yüzleri güldürdü. 

Konuyla ilgili yapan Kırk-
ağaç Ziraat Odası Başkanı

Emin Özarı, “Kırkağaç Ziraat
Odası Başkanlığı olarak daha
önce şeker kıtlığı oldu, kara
borsa fiyatlar oldu biz de Türk
Şeker ile görüşerek Kırkağaç'a
şeker getirdik. 

Çiftçilerimize kömür tedariki
yaptık. Bundan vatandaşlarımız
da faydalandı. Biliyorsunuz son
günlerde limondaki fiyat artış-
ları gündemimizde. Fakat bu
fiyat artışları maalesef üretici-
mize yansımıyor.

Bizlerde Kırkağaç Ziraat
Odası Başkanlığı olarak Ha-
tay'ın Arsuz ilçesi Ziraat Odası
Başkanı Bünyamin Nal ile irti-
bata geçerek orada kilosu 4
TL'den satılan limonları çiftçi-
mize destek olabilmek için 20
TL'ye satın aldık. Kargo ile
Kırkağaç'a getirttik ve 30 TL'ye
mal ettik. Yüzde 30 kar ile bu li-
monlarımızı satıyoruz" dedi. 

Pazarda limon fiyatlarının
100 TL'ye kadar çıktığını söyle-
yen Başkan Özarı, "90 TL'ye
hatta 100 TL'ye çıktığı söyleni-
yor fiyatların. Böyle olunca
bizde Hatay'ın Arsuz ilçesi Zi-
raat Odası Başkanı Arsuz Baş-
kanı Bünyamin Nal ile
görüştük. Fiyatların orada o
kadar pahalı olmadığını öğren-
dik. Tüketicilerimize ve üretici-
lerimize destek olmak için
limon tedarik ettik.

80-100 TL arası piyasada
satılan limonları Kırkağaç Ziraat
Odası Başkanlığı olarak hem
üyelerimize hem de çiftçileri-
mize 40 TL'den satışa sunduk.
Bu satışı yapmamızdaki tek
amaç çiftçilerimize artık sadece
üretimi değil satmayı da öğren-
memiz gerektiğini anlatmak is-
tedik. Farkındalık oluşturduk.
Çiftçilerimiz olarak ürettiğimizi

satmamız gerek. Kooperatifler,
ya da Ziraat Odaları aracılığıyla
satmamız çiftçiler olarak birleş-
memiz gerek. Demek ki isten-
diğinde bu limon Hatay'dan
alınıp Kırkağaç'ta 40 TL'den
satılabiliyormuş. Kavun üretici-
lerinden limon üreticilerine des-

tek olmuş oldu
Bunun için çok mutuyuz.

Vatandaşlarımız büyük ilgi gös-
terdiler” dedi. 

Ünal Kıykaç isimli vatandaş
ise Kırkağaç Ziraat Odasına bu
uygulaması için teşekkür etti.
İHA 

Otomotiv ve beyaz eşya sektöründeki 40 yıllık deneyimiyle EMEA bölgesinin lider plastik üreticisi konumundaki Form Plastik, enerji ihtiyacını fabrika çatısındaki güneş enerjisi santralinden elde ettiği enerji ile karşılıyor.   

MANİSA ilinde bulunan
Muradiye Organize Sanayi
Bölgesi'ndeki fabrikasının ça-

tısına 1.663,2 kWp gücünde
güneş enerjisi santrali yatırımı
yapan Form Plastik, enerji ihti-

yacını yaklaşık yarısını kendi
enerji santralinden karşılıyor.
Yenilenebilir enerji kaynakla-
rına yaptığı yatırım ile sürdürü-
lebilirlik kapsamında adımlar
atmaya devam eden Form
Plastik Genel Müdürü Mehmet
Fatih Çetin, daha yeşil bir
dünya için çevre dostu, temiz
enerjiden elde edecekleri
enerji kaynağı ile dünyamızın
korunmasına katkı sunmaktan
duydukları memnuniyeti dile
getirdi. 

Enerjisini güneşten alan
proje, doğal ve sınırsız enerji
kaynağı olmasının yanı sıra
çevreye de olumlu katkılar
sağlıyor. 

Yatırımla yılda 66 bin 494
adet ağacın çevreye sağladığı
faydaya denk bin 396 ton kar-
bon emisyonu azaltımı sağla-

nacak. 
Form Plastik Genel Mü-

dürü Mehmet Fatih Çetin’in
konu hakkında yaptığı açıkla-
mada, yenilenebilir enerjiye
yapmış oldukları yatırımın eko-
nomik faydalarını dile getire-
rek, “Sağladığı maliyet
avantajı ile gerek iç piyasada
gerekse dış piyasada rekabet
gücümüze katkı sağlayacak
bu yatırım ile sektördeki payı-
mızı arttırmayı hedefliyoruz.
Doğaya sağladığımız faydanın
yanı sıra ülke ekonomisine
sağladığımız katkıyı da göz
önünde bulundurunca hem
şirketimiz hem de ülkemizin
geleceği için attığımız bu
adımların devamını getireceği-
mizi müjdelemekten memnu-
niyet duyuyoruz.” dedi. 

Fokus Enerji Genel Müdürü

Cüneyt Kavaklı, yaptığı açıkla-
mada yenilenebilir enerji kulla-
nımı ile karbon ayak izini
azaltmayı hedefleyen şirketle-
rin GES yatırımlarına yöneldi-

ğini belirterek, şirketlerin kendi
elektriklerini kendileri üreterek
hem ülke ekonomisine hem
de şirket bütçelerine katkıda
bulunduklarını ifade etti. İHA

Form Plastik'in enerjisi güneşten   Form Plastik'in enerjisi güneşten   

Demirci'de 300 kınalı keklik doğaya bırakıldı
TARIM ve Orman Bakanlığı

Milli Parklar İl Şube Müdürlüğü,
Salihli DKMP Şefliği öncülüğü
ve Demirci Merkez Avcılar Ku-
lübü desteğiyle Mahmutlar ve
Örücüler mahalleleri arasındaki
ormanlık alanlara 300 kınalı
keklik bırakıldı.

Mahmutlar yolu üzerinde or-
manlık alanda Belediye Baş-
kanı Erkan Kara, Milli Parklar 4.
Bölge Müdür Yardımcısı İbra-
him Çolak, İlçe Jandarma Ko-
mutanı Üsteğmen Uğurcan

Şahin, Orman İşletme Müdürü
Tayfun Doğan, İlçe Tarım ve
Orman Müdürü Faruk Şenyurt,
Doğa Koruma ve Milli Parklar
Manisa Şube Müdürü Uğur
Bayil ve Merkez Avcılar Ku-
lübü Başkanı Ramazan Ak-
gün'ün katılımıyla etkinlik
düzenlendi.

Etkinlikte 300 kınalı keklik
ormana salındı.

Bölgede 3 yıl boyunca av
yasağı uygulanacağı belirtildi.
AA
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Günümüzde yalnızlık kavramı, modern yaşa-
mın kaçınılmaz bir parçası haline geldi. İnsanlar
arasındaki bağlar giderek dijital dünyaya kayıyor
ve fiziksel temas azalıyor. Peki, bu yalnızlık hissi
bizi güçlendiriyor mu yoksa zayıflatıyor mu?

Yalnızlık, genellikle olumsuz bir kavram ola-
rak algılanır. İnsanlar, yalnızlıkla birlikte gelip
giden depresyon, anksiyete ve mutsuzluk gibi
duyguları düşünürler. Ancak, yalnızlık aynı za-
manda derin düşünme, kendi kendine keşfetme
ve öz-yeterlilik geliştirme fırsatları da sunabilir.
İşte burada, yalnızlığı bir dost gibi mi yoksa bir
düşman gibi mi gördüğümüz önem kazanıyor.

Herkesin zaman zaman yalnızlık hissettiği
doğrudur. Ancak, bu hissi yönetme biçimimiz
büyük önem taşır. Yalnızlık bizi içe dönük hale
getirebilir, ancak bu durum, içsel büyümeye de
kapı açabilir. Kendi iç dünyamızla baş başa kaldı-
ğımızda, derin duygusal keşifler yapabiliriz ve bu
da kişisel gelişimimizi destekleyebilir.

Bununla birlikte, sürekli ve istenmeyen bir yal-
nızlık hissi sosyal ilişkilerimizi ve genel sağlığı-
mızı olumsuz etkileyebilir. İnsanlar olarak,
bağlantı kurma ve paylaşma ihtiyacı duyarız. Bu
nedenle, yalnızlık hissi sık sık tekrarlanıyorsa
veya derin bir sıkıntıya yol açıyorsa, profesyonel
destek aramak önemlidir.

Teknolojinin gelişmesiyle birlikte, sanal bağ-
lantılar fiziksel mesafeleri kapatmış olsa da, ka-
lıcı ve anlamlı ilişkiler kurmak için yüz yüze
iletişimin önemi her zamankinden daha fazla or-
taya çıkmaktadır. Gerçek bağlar kurabilmek için,
zaman ayırmak ve emek harcamak gereklidir.

Sonuç olarak, yalnızlık sadece bir duygu
değil, aynı zamanda bir öğretmendir de. Bizi
kendi iç dünyamıza götüren bir yolculuktur ve bu
yolculukta kendimizi keşfetme fırsatları sunar.
Ancak, dengeli ve sağlıklı bir şekilde yönetilme-
diğinde, yalnızlık bizi olumsuz etkileyebilir. İyi yö-
netildiğinde ise, bizi güçlendirebilir ve içsel
zenginliğimizi artırabilir.

Belki de yalnızlık, bize hayatın derinliklerin-
deki sessiz anların tadını çıkarmayı öğreten bir
öğretmendir. Onu doğru anlamak ve yönetmek,
hayatımıza anlam katmamıza yardımcı olabilir.

CANSU
MERİÇ

Yalnızlık: 
Dost mu, düşman mı?

GENÇ BAKIŞ

Yunusemre Belediye Başkan Yardımcısı Ali Kuyumcu gündeme ilişkin değerlendirmelerde bulundu… Kuyumcu, belediyenin önceki yönetimini eleştirdi

Belediye 10 ay önce batmış!
Burhan AKDEMİR

YUNUSEMRE Belediye
Başkan Yardımcısı Ali Ku-
yumcu, seçim sonrasında yeni
yönetimin devraldığı beledi-
yede yaklaşık 4 aylık süreci de-
ğerlendirdi. 

Kuyumcu, belediyenin
borçlarından yakınırken, bor-
cun kendi tahminlerinden bile
fazla olduğunu ifade etti. Ku-
yumcu sözlerini şöyle sür-
dürdü: 

“Görece geldiğimizde ka-
sada 43 bin 800 lira para bulu-
nuyordu. Sadece 47 milyon TL
belediye çalışanlarının alacağı
maaş vardı. İlk defa maaşını
ödemeyen bir belediye duru-
muna düşmemek için arkadaş-
larla acil yapılacak ödemeler
neler onları yapmaya başladık.
İlk başlarda bir yabancılık var,
karşıdaki insanı tanımıyorsun.
Onları tanımaya çalıştık. İlk
başlardaki acemiliğimiz bir süre

devam etti. Bunu atlattık. Aka-
binde yaptığımız işlerle toparla-
maya çalıştık. Borçların

azalmasını gerek duymuyorum
ama bugüne kadar 4 aydır so-
rumsuz maaş ödüyoruz. Bu

arada devletten de gelen bir
para var. Bugüne kadar 65 mil-
yon TL borç ödedik. Bir tek çek
imzalamadık. Bir liralıkta kredi
almadık. Umarım bundan
sonra trafik hızlı akacaktır."

Birçok bankadan çeklerin

olduğunu ve bunların bedelinin
100 milyon TL'yi geçtiğini vur-
gulayan Kuyumcu, "Krediler
alınmış. Krediler ilginçtir o ka-
dara aralıklarla alınmış ki.
Bugün hangimiz bankaya git-
sek hepimizi sorgularlar. Bele-
diye aslında 10 ay önce
batmış. Bu benim söylemim
değil. Bugün Şehzadeler'de de
aynı durum var. Şunun rahatlığı
içindelerdi. Nasıl olsa iktidar
bizden istediğimiz zaman kredi
alırız. İstediğimizi yönetiriz.
Onun öyle gitmeyeceğini gör-

dük. Borcu biz yapmadık cebi-
mizden de ödeyecek halimiz
yok. Belediyenin birçok yerini
satmışlar. Biz de belediyeye
gelir sağlamak için satılması
gereken bazı arsaları satacağız.
Devlete olan, SGK'ya olan

borçlarımız var. O borçları öde-
dikten sonra bir sıkıntımız kal-
mayacak. Bizim teslim
aldığımızda olan borç 1,2 mil-
yar TL. 65 milyon ödedik, bu
ayda 65 milyon TL daha öde-
yeceğiz. Burada verimliliği artır-
dık. Profesyonelce çalışan bir
ekibimiz var. Biz herkese eşit
davranmaya çalışıyoruz" dedi. 

İşten çıkarmalardan bahse-
den Kuyumcu, "80 kişiyi işten
çıkardık. Aslında 104 kişiydi, bir
kısmını geri aldık. 163 tanede
arkadaş aldık. Belki bir o kadar

daha arkadaş olacak. Sonuçta
bunu takdir edersiniz ki her ikti-
dar kendi ekibiyle çalışır. İş üre-
ten insanlarla çalışmak
zorundayız. İnsanların hakları
var, Semih başkanımla o hak-
ları ödeyeceğiz. Her şeyi oluş-

turduğumuz ekiple
denetliyoruz. Biz halkımızın pa-
rasını halkımız için kullanıyoruz"
şeklinde konuştu.

Gereksiz çok sayıda aracın
bulunduğunu ifade eden Ku-
yumcu, bunların çoğunu geri
gönderdiklerini böylece hem
yakıt hem de şoför konusunda
çok büyük sağladıklarını söy-
ledi. Kuyumcu, bir havuz oluş-
turduklarını, bu havuzda yer
alan araçların başkan, başkan
yardımcıları ve çalışanlar tara-
fından kullanıldığını belirtti.

Salihli Belediye Başkanı CHP’li Mazlum Nurlu, Yunusemre Belediye Başkanı Semih Balaban’ı ziyaret etti; verdiği hediye ise şaşkınlık yarattı

Hem düşündüren hem de 

Burhan AKDEMİR

YUNUSEMRE Bele-
diye Başkanı Semih Ba-
laban’ı makamında
ziyaret eden Salihli Bele-
diye Başkanı Mazlum
Nurlu, hediye olarak
kavuk götürürken, sos-

yal medya paylaşımında
da kamuoyunda gün-
lerce konuşulan makam
odası hakkında gönder-
mede bulundu. 

Nurlu, paylaşımında
şu ifadeleri kullandı:
“Yunusemre Belediye

Başkanımız Sayın Semih
Balaban’ı ziyaret ederek,
önceki yönetimin mil-
yonlarca lira harcayarak
oluşturduğu şatafatlı
makam odasına yakışır
‘kavuk’ hediyemizi tak-
dim ettik. Belediyeler

arası iş birliğini güçlendi-
rerek, halkımıza en iyi
hizmeti sunmaya devam
edeceğiz. Misafirperver-
likleri için kendilerine te-
şekkür ediyor,
çalışmalarında başarılar
diliyorum.”

güldüren hediye!
ALTIN VARAKLI ODAYA YENİ SÜSLER GELİYOR

Manisa İl Emniyet Müdürü Fahri Aktaş, 2016'da İstanbul Beşiktaş’ta şehit olan polisin ailesini ziyaret etti

Burhan AKDEMİR

MANİSA İl Emniyet Müdürü
Fahri Aktaş, eşi Polis Eşleri Der-
neği Manisa Şubesi Başkanı
Nuray Aktaş ve Akhisar İlçe Em-
niyet Müdürü Turgut Coşkun ile
birlikte 10 Aralık 2016'da İstan-
bul Beşiktaş Vodafone Arena
Stadı yakınlarında hain terörist-

lerce düzenlenen bombalı saldı-
rıda şehit düşen polis Ali
Aksoy’un annesi ve babasını zi-
yaret etti. Şehit Ali Aksoy’un an-
nesi Medine Aksoy ve babası
Ömer Aksoy ile sohbet eden
Müdür Aktaş, şehitlerin emanet-
lerine sahip çıkmaya devam
edeceklerini vurguladı.

Müdür Aktaş’tan şehit Aksoy’un 
ailesine ziyaret

Manisalı öğretmenden acı haber!
MANİSA Yunusemre Mesleki ve

Teknik Anadolu Lisesi’nde Türk Dili ve
Edebiyatı öğretmeni olan Şevkiye Sibel
Saydan hayatını kaybetti.

Manisa’nın en köklü liselerinden biri
olan Yunusemre Mesleki ve Teknik
Anadolu Lisesi’nde Türk Dili ve Edebi-
yatı öğretmeni olarak görev yapan Şev-
kiye Sibel Saydan hayatını kaybetti.

Uzun yıllardır Manisa’da öğretmen-
lik yapan Sibel hocanın ölümü öğrenci-
lerini ve Manisalıları yasa boğdu.
Haber Merkezi
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BYD Başkan Yardımcısı ve BYD Amerika Üst Yöneticisi (CEO) Stella Li, Manisa’da kurulacak otomobil fabrikasına ilişkin açıklamalarda bulundu… Li, mümkün olan en kısa zamanda çalışmaların başlayacağını söyledi

BYD beklenenden erken gelebilir!

TüRKİye’yİ geleceğin tek-
noloji merkezi ve ardından da
inovasyon merkezi haline getir-
meyi hedeflediklerini dile geti-
ren Li, “Belki önümüzdeki yaz
aylarında fabrikanın inşaatına
başlayabiliriz ve sonrasında
Çin'deki gibi 12 aydan daha
kısa sürede fabrikayı inşa ede-
bileceğimizi umuyoruz.” dedi.

BYD Başkan Yardımcısı ve
BYD Amerika Üst Yöneticisi
(CEO) Stella Li, Türkiye'ye sa-
dece bir üretim tesisi inşa et-
meye gelmediklerini belirterek,
"Türkiye'yi geleceğin teknoloji-
sinin merkezi, ardından inovas-
yon merkezi haline getirmek
istiyoruz. Bunların hepsi tutku
verici gelişmeler." dedi.

Stella Li, BYD'nin Türki-
ye'de 1 milyar dolarlık yatırım
kararı almasına ilişkin AA mu-
habirinin sorularını yanıtladı.
Türkiye'nin çok sayıda yete-
nekli gencin bulunduğu, çok
ilgi çekici bir ülke olduğunu
vurgulayan Li, "Çinlilerle Türkler
birbirine çok benziyor. Aile de-
ğerlerine önem verdiğimiz gibi
eğitime de önem veriyoruz.
Yani bu ülkede gerçekten çok
fazla genç ve harika bir enerji-
nin yanı sıra yeşil teknolojiye
yönelik bir tutku var." diye ko-
nuştu.

Ülkenin üretim konusundaki
gücüne ve kaliteli iş gücüne
değinen Li, Türkiye'nin, AB ül-
keleri içinde en büyük üçüncü
otomobil üreticisi olduğunu ve
bunun yanı sıra ülkede çok sa-
yıda yüksek eğitimli AR-GE ye-
teneği bulunduğunu söyledi.

Coğrafi konumu bakımın-
dan da Türkiye'nin önemine
işaret eden Li, "İstanbul, Asya
ile Avrupa'yı birbirine bağla-
yan dünyanın tek şehri. 

Türkiye, Avrupa yakasında
da olabiliyor, Asya yakasında
da olabiliyor. Böylece Türkiye,
burada bir üretim merkezi
kurma isteğimiz konusunda
en üst noktada yer alıyor ve
sonrasında sadece Avrupa'ya
değil, çevredeki bölgeyi de
kapsayacak şekilde çok sa-
yıda otomobil ihraç etme şan-
sımız olacak." ifadesini
kullandı.

"SADeCe BİR TeSİS
İNŞA 

eTMeye GeLMeDİK"
Stella Li, BYD'nin dünya li-

deri bir yeşil teknoloji şirketi
olduğunu ifade ederek, yal-
nızca otomobil üreten değil
aynı zamanda bir mühendislik
şirketi olduklarını vurguladı.

Dünya çapında 110 binden
fazla AR-GE mühendisine
sahip olduklarını ve günde 32
patent ürettiklerini anlatan Li,
"Bu nedenle Türkiye'ye sa-
dece bir tesis inşa etmeye
gelmedik, aynı zamanda elek-
trikli ve şarj edilebilir hibrit
otomobillerdeki en gelişmiş
yüksek teknolojiyi Türkiye'ye
getirmek için bir tutkumuz var. 

Biz bu tesisi, en ileri tekno-
lojiyi buraya getirecek en
büyük üretim yerlerinden biri
olacak şekilde inşa etmek isti-
yoruz." dedi.

"8 İLA 12 FARKLI MODeL 
ARASINDA BİR üReTİM 

üZeRİNDe
KONUŞUyORUZ"

Li, üretim tesisinin kurula-
cağı Manisa'ya bir ziyaret ger-
çekleştirdiklerini ve buradaki
devlet kurumlarından ve yerel
halktan çok etkilendiklerini
dile getirerek, "Çok profesyo-
neller ve araziyi çok beğendik.
Burası bizim evimiz olacak ve
burada yerel bir Türk şirketi
gibi olacağız." açıklamasında
bulundu.

Türkiye'deki üretimin de-
taylarına değinen Li, "Yani
yaklaşık 8 ila 12 farklı model
arasında bir üretim üzerinde
konuşuyoruz. 

Bu yüzden burada daha
fazla model üretebilme ve
kendimizi burada yerelleştire-
bilme şansını yakalamak isti-
yoruz." şeklinde konuştu.

"12 AyDAN DAHA KISA 
SüReDe İNŞA 

eDeBİLeCeĞİMİZİ
UMUyORUZ"

Mümkün olan en kısa za-
manda fabrika inşaatına baş-
lamak istediklerini ve yatırımın
birinci fazında pil paket mon-
tajının Türkiye'de yapılacağını
aktaran Li, şunları kaydetti:

"Şu anda çalışıyoruz, bu-
rada 12'den fazla kişiden olu-
şan, farklı bölüm bileşenlerini
temsil eden insanlardan olu-
şan 

büyük bir ekibimiz var. Pek
çok ayrıntıyı bilmek ve daha
derinlemesine öğrenmek için
bir hafta Manisa'da kalmak is-
tiyoruz.

Böylece artık bu proje

üzerinde çalışmaya gerçekten
hazır hale geleceğiz. 

Belki önümüzdeki yaz ay-
larında fabrikanın inşaatına
başlayabiliriz ve sonrasında
Çin'deki gibi 12 aydan daha
kısa sürede fabrikayı inşa ede-
bileceğimizi umuyoruz."

"TüRKİye'yİ GeLeCeĞİN
TeKNOLOJİSİNİN MeRKeZİ 

HALİNe GeTİRMeK
İSTİyORUZ"

Türkiye'de yerel ortaklarla
çalışmayı planladıklarını bildiren
Li, "Buradaki BYD yatırımı sa-
dece 5 bin kişiye daha istih-
dam kazandırmıyor. Ayrıca
teknoloji ve yeniliği getiriyoruz.
Buradaki teknolojiyi artırmak is-
tiyoruz.

Türkiye'yi geleceğin tekno-
lojisinin merkezi, ardından ino-
vasyon merkezi haline
getirmek istiyoruz. Bunların
hepsi tutku verici gelişmeler."
değerlendirmesinde bulundu.

"ByD BURAyA DAHA
FAZLA ÇİNLİ TURİSTİN 

GeLMeSİNİ De TeŞVİK 
eDeBİLİR"

BYD'nin Türkiye'de üretim
yapacak olması nedeniyle
araçlarda Türk tüketicilere
özel bazı tasarımlar ve yenilik-
ler getirebileceklerini anlatan
Li, aynı zamanda araç multi-
medya sistemine, Türk TV
programları ve dizilerinde yer
alacağı bir uygulamanın en-
tegre edilebileceğini söyledi.

İstanbul'u ikinci kez ziyaret
ettiklerini ve özellikle yemek-
lerden çok memnun kaldığını
dile getiren Li, "Burası muhte-
şem bir turizm ülkesi. Ve bili-
yorsunuz ki Çin'den çok fazla
turist var. 

Çinliler seyahate 200 mil-

yar dolardan fazla para harcı-
yor.

Bu yüzden belki BYD bu-
raya daha fazla Çinli turistin
gelmesini de teşvik edebilir.
Türkiye'yi tanıtmak istiyoruz."
ifadelerini kullandı.

Türkiye'ye yatırım konu-
sunda gümrük tarifelerini çok
dikkate almadıklarını anlatan
Li, daha çok ülkenin üretim
açısından rekabetçi ve yeni
teknolojilere hazır olmasına
baktıklarını vurguladı.

BYD Yönetim Kurulu Baş-
kanı Wang Chuanfu'nun Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan ile yaptığı görüşmeye
de değinen Stella Li, "Başka-
nımız, Sayın Cumhurbaşkanı
ile harika bir toplantı gerçek-
leştirdi. Sayın Cumhurbaşkanı,
BYD'den ülkeye en ileri tekno-
lojiyi getirmesini, aynı za-
manda Türkiye'nin sanayideki
yeteneklerini büyütmesine ve
en ileri sanayi merkezimizi
kurmasına yardımcı olmasını
istedi. Ve evet Sayın Cumhur-
başkanı, tüm bu ileri teknolo-

jiyi buraya getiriyoruz.
Ayrıca insanlarınızın (tek-

noloji alanında) eğitimine de
katkı sunacağız." diye ko-
nuştu.

BYD Başkan Yardımcısı ve
BYD Amerika CEO'su Stella
Li, yatırım sürecinde Sanayi ve
Teknoloji Bakanlığı ve ilgili ku-
rumların kendileriyle son de-
rece uyum içinde çalıştığına
işaret ederek sözlerini şöyle
tamamladı:

"Türkiye'deki devlet ku-

rumlarıyla çalışırken onların
profesyonelliğinden ve özveri-
lerinden çok etkilendik. Özel-
likle de Sayın Bakanımız ve
sanayiden gelen büyük bir
ekip ve bütün bir ekip çalışı-
yorlar. Her zaman 'dünyanın
en çalışkan grubu veya milli-
yeti Çinlilerdir' diye bahsedi-
yoruz. Ama sonra öğrendik ki
(Türk yetkilikler) aslında biz-
den daha çok çalışıyorlar. 

Ayrıca çok profesyoneller
ve en ayrıntılı teknoloji setini
bile biliyorlar. Bu çok etkile-
yici." AA

sahipsiz hayvanlar düzenlemesi hakkında bilgilendirdi
AK Parti'li Yenişehirlioğlu, siyasi parti gruplarını 

AK PARTİ Grup Başkanve-
kili ve Manisa Milletvekili Baha-
dır Yenişehirlioğlu, TBMM'de
grubu bulunan partilerin grup
başkanvekillerine sahipsiz hay-
vanlara yönelik kanun teklifi ha-
zırlıkları hakkında bilgi verdi.AK
Parti TBMM Grubu'ndan yapı-
lan bilgilendirmeye göre,
TBMM Başkanlığına sunulması
planlanan 5199 Sayılı Hayvan-
ları Koruma Kanunu'nda deği-
şiklik yapılmasına ilişkin kanun
teklifiyle ilgili çalışmalar sürü-
yor. Düzenlemeye yönelik çalış-
maları kapsamında her
kesimden fikir alan AK Parti
Grup Başkanvekili Yenişehirli-
oğlu, bugün TBMM'de grubu
bulunan siyasi partilerin grup

başkanvekillerini ziyaret ederek
kanun teklifi hazırlıkları hak-
kında bilgi verdi.Sürecin en
sağlıklı, şeffaf ve sorun çözücü
şekilde nihayete ermesini he-
deflediklerini ifade eden Yeni-
şehirlioğlu çalışmaların aynı
hassasiyetle devam edeceğini
belirtti. Yenişehirlioğlu, bir süre-
dir üzerinde çalıştığı ve toplu-
mun çeşitli kesimlerinden bilgi
alarak hazırladığı raporu önce
Tarım, Orman ve Köyişleri Ko-
misyonu Başkanı Vahit Kirişci
ve AK Parti Grup Başkanı Ab-
dullah Güler'e, son olarak da
bu hafta yapılan MYK toplantı-
sında Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan'a sunmuştu.
AA

Çeşitli temaslarda bulunmak üzere Manisa’ya gelen CHP Genel Başkan Yardımcısı Aylin Nazlıaka, Yunusemre Belediye Başkanı Semih 
Balaban’ı ziyaret ederek, “Değerli dostum, yoldaşım, mücadele arkadaşım Semih Balaban’a görevinde başarılar diliyorum” dedi.

CHP’li Nazlıaka’dan Başkan Balaban’a hayırlı olsun ziyareti
PARTİSİNİN il kadın kolları

kongresine katılmak üzere Ma-
nisa’ya gelen CHP Genel Baş-
kan Yardımcısı, Kadın Kolları
Genel Başkanı Aylin Nazlıaka
Yunusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban’ı ziyaret etti. Zi-
yarette Nazlıaka’ya CHP İl Baş-
kanı İlksen Özalper eşlik
ederken; Belediye Başkan Yar-
dımcıları da hazır bulundu.
Aylin Nazlıaka’yı ağırlamaktan
mutluluk duyduğunu kaydeden

Belediye Başkanı Semih Bala-
ban, “Kendisi il kadın kolları
kongresi için geldi. Bizi de
onurlandırdı. Nazik ziyaretiniz
için teşekkür ediyorum. Kadın
mücadelesinde önderlik, reh-
berlik yaptığı için de saygı du-
yuyorum” diye konuştu.
Manisa’da olmaktan mutluluk
duyduğunu ifade eden CHP
Genel Başkan Yardımcısı Aylin
Nazlıaka ise Başkan Balaban’a
görevinde başarılar diledi. Aylin

Nazlıaka ziyarete ilişkin yaptığı
açıklamada, “Şehzadeler kenti,
Genel Başkanımız Özgür
Özel’in memleketinde olmak-
tan büyük bir mutluluk duyuyo-
rum. Manisa temaslarımda
değerli dostum, yoldaşım, mü-
cadele arkadaşım Semih Bala-
ban’ı da ziyaret ederek
kutlamak istedim. Bu ilçeye ilk
kez CHP bayrağı dikildi. İlimizin
büyükşehir ve 14 ilçesinde de
partimizin bayrağı dalgalanı-

yorsa bunda başkanlarımızın,
belediye meclis üyelerimizin
önemli bir katkısı ve çabası var.
Ama tabi örgütten gelen bir be-
lediye başkanı olarak başkanı-
mız sürekli bu süreçte örgütün
katkısına değiniyor. Her or-
tamda kadınları, gençleri yücel-
ten konuşmalar yapıyor.
Kendisi gerçekten de eşitliği iç-
selleştirmiş bir belediye baş-
kanı” diye konuştu. Haber
merkezi
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Manisa’nın Salihli ilçesinde geçtiğimiz yıl hizmete giren Recep Tayyip Erdoğan Türk Dünyası Parkı’nda bulunan çok sayıda yapıya zarar verildi… 
MHP Salihli İlçe Teşkilatı, yapıları CHP’li Salihli Belediyesi’nin işçilerinin balyozla yıktığını iddia etti.

MANİSA’NIN Salihli ilçe-
sinde bulunan Recep Tayyip
Erdoğan Türk Dünyası Parkı’na
çirkin saldırıda bulunuldu.
Parkta yer alan Türk Devletleri
haritası ve Türk Bayrağı’nın bu-
lunduğu tabelanın yıkıldığı gö-

rüldü. MHP Salihli İlçe Teşkilatı
çirkin saldırıya tepki gösterdi.
İlçe teşkilatı, yapıları CHP’li Sa-
lihli Belediyesi işçilerinin balyoz
ve iş makineleriyle yıktığını
iddia etti. 

Yaşanan olay sonrası sert

tepki gösteren Salihli MHP İlçe
Teşkilatı, sosyal medya hesa-
bından yaptığı açıklamada şu
ifadeleri kullandı: 

“Sayın Salihli Belediye Baş-
kanı Mazlum Nurlu, Cumhur-
başkanımızın adı verilen Recep
Tayyip Erdoğan Türk Dünyası
Parkı’nda bulunan bazı objelere
zarar verildiğini beyan ettiğiniz
objeler Türk bayrağını, Türkiye
Cumhuriyetini tanımlayan Ay
Yıldız ve onunla birlikte Cum-
hurbaşkanımızın önderliğinde
ve Başkanlığını yaptığımız Türk
Cumhuriyetlerini temsil eden
dünya haritasıdır. İşçileriniz ta-
rafından balyoz ve iş makinaları
ile yok edilmeye çalışılan obje
Türk Dünyasını tasfir ediyordu.
İktidar uygulamanız yıkmak, kır-
mak üzere kurulmuş hep aynı
zihniyet. 

Parkımız, Belediye Başkanı-
mız Zeki Kayda tarafından ya-
pılan Türk Dünyası’nın ortak
değerlerini ve kültürel zenginlik-
lerini yansıtması bakımından
büyük bir öneme sahiptir. Yok
edilmeye çalışılan Objeler Ta-
sarlanarak yapılan bir eylemdir.
Üzüntü veren bu durumu dü-
zeltmek yönetim olarak size
düşmektedir. Kurtuluş mahalle-

mizde bulunan Kazak, Türk-
men, Uygur Türklerinin bulun-
ması onların sahiplendiği gurur
duydukları bu parkın eski haline
getirilmesini bekliyoruz. Yapa-
cağınız yenileştirme çalışmala-
rının takipçisi olacağız.”

Öte yandan Salihli Belediye
Başkanı Mazlum Nurlu, yaşa-
nan olay sonrası yaptığı açıkla-
mada, “Maalesef, Sayın
Cumhurbaşkanımızın adı veri-
len Recep Tayyip Erdoğan Türk
Dünyası Parkı’nda bulunan
bazı objelere zarar verilmiş ol-
duğunu üzüntüyle belirtmek is-
terim. Bu kabul edilemez
eylemi gerçekleştiren faillerin
bulunması için Emniyet Müdür-
lüğü ile irtibata geçilmiştir.

Parkımız, Türk Dünyası’nın
ortak değerlerini ve kültürel

zenginliklerini yansıtması bakı-
mından büyük bir öneme sa-
hiptir. Bu kapsamda, park
içinde geniş kapsamlı bir iyileş-
tirme çalışmasına başlanmış
olup, parkın yapımı sırasında
konulmayan ve bir Türk Dün-
yası Parkı’nın olmazsa olmazı
olan, yapım aşamasında eksik
kalan ve milli birliğimizin temel
simgelerinden olan, bu ülkenin
gelmiş geçmiş en büyük Türk
Devrimcisi, Başöğretmeni,
ebedi Başkomutanı Gazi Mus-
tafa Kemal Atatürk heykeli ile
Şanlı Türk bayrağımız parkı-
mıza eklenerek, Recep Tayyip
Erdoğan Türk Dünyası Parkı
gerçek manada hak ettiği de-
ğere kavuşacaktır. 

Ayrıca parkımızda yer alan
hiçbir obje kaldırılmayacak olup

bu konuda halkımıza yalan
yanlış yönlendirme yapanlar art
niyetli hazımsız kimselerdir. Ça-
lışmalarımızın tamamlanma-
sıyla birlikte, parkımız milli
değerlerimizi ve kültürel mirası-
mızı en iyi şekilde yansıtacaktır.
Amacımız, parkımızı daha
güzel, daha güvenli ve daha
anlamlı bir hale getirmek, gele-
cek nesillere gurur duyacakları
bir miras bırakmaktır. 

Salihli’nin değerleri Salihli’ye
ait olup tüm halkımızca sahip-
lenerek korunmalıdır. Bu sü-
reçte vatandaşlarımızın
anlayışını ve desteğini bekliyo-
ruz. Parkımızı hep birlikte koru-
yarak, gelecek kuşaklara
aktaracağız. Teşekkür eder,
saygılar sunarım.” dedi. Haber
Merkezi 

Recep Tayyip Erdoğan Türk Dünyası
Parkına çirkin saldırı!
Recep Tayyip Erdoğan Türk Dünyası
Parkına çirkin saldırı!

Hizmet İş’ten Büyükşehir’e ek zam talebi!
Burhan AKDEMİR
HİzMEt iş Sendikası Ma-

nisa 2 No’lu Şube Başkanı
Tekin Turgut, Manisa Büyük-
şehir Belediyesi iştiraki 4 bin
400 BESOT çalışanları için ek
zam talebinde bulunduklarını
ifade etti.

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek’in
31 Mart seçimleri öncesinde
en düşük maaşın 35 bin TL
olacağıyla ilgili sözünün oldu-
ğunu ifade eden Turgut “1
Ocak 2024 tarihinde yapmış
olduğumuz ek protokol ile
üyelerimizin beklentileri ger-
çekleştirilmiş, 1 Temmuz 2024
tarihinde zam oranı ile ilgili ta-

raflar olarak tekrar bir araya
gelerek temmuz ayı zam ora-
nını görüşülmek üzere muta-
bakat sağlanmıştı. 

31 Mart yerel seçimlerin-
den önce seçildikleri takdirde
sosyal medya ve basın yoluyla
işçilerin ücretlerinin en düşük
35 bin TL olacağını söyleyen,
emeği ve ekmeğin değerini
bildiğini ifade eden sayın bele-
diye başkanı Ferdi Zeyrek
beyin ifadeleri de kayıt altın-
dadır. 

Bu anlamda 1 Ocak tari-
hinden bugüne yükselen en-
flasyon, artan hayat pahalılığı
karşısında ezilen, mağdur olan
üyelerimizin en düşük ücreti-

nin 35 bin TL olması husu-
sunda ek zam talebimizi Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi
yetkililerine iletmiş bulunmak-
tayız. Hem üyelerimizin mağ-
duriyeti hem verilen sözlerin
yerine getirilmesinin takipçisi
olup gelişmeleri üyelerimiz ve
kamuoyu ile paylaşılacağını
belirterek isterim” diye ko-
nuştu.

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Ferdi Zeyrek, gö-
reve gelmeden önce seçim
çalışmalarında “Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi’nde çalı-
şan dostlarım, en düşük
maaşınız 35 bin TL olacak
artık.” demişti.

Cansu MERİÇ
İyİ PARtİ Kadın Aile Sosyal

Politikalar Başkanlığı Manisa

Şehit Aileleri ve Gaziler Derneği
ziyaret etti. Ziyarete Manisa İyi
Parti kadın Aile Sosyal Politika-

lar Başkanı Banu Elbirler, İyi
Parti İl Başkan yardımcısı Fahri
Gümüşkuş, İyi Parti Kadın,Aile

ve Sosyal Hizmetler Başkanlığı
Komisyon Üyesi Müjgan
Aksoy, İyi Parti Kadın,Aile ve
Sosyal Hizmetler Başkanlığı İl
Komisyon üyesi Nuran Yenice
Yeşilok, İyi Parti İl Başkanlığı
Disiplin kurulu üyesi Sabri Kı-
rımlı, İyi Parti İl Başkan Danış-
manı Özcan Uzun katıldı.

Manisa Şehit Aileleri ve Ga-
ziler Dernek Başkanı Adnan
Kaya yaptığı açıklamada " Ma-
nisa İyi Parti kadın Aile Sosyal
Politikalar Başkanlığı bugün
bizleri ziyaret etti.

Şehit Ailelerimizin ve Gazi-
lerimizin sorunları dinlediler.
Tüm katılan tüm misafirlerimize
teşekkür ederim" dedi.

Manisa İyi Parti kadın Aile
Sosyal Politikalar Başkanı
Banu Elbirler ise "İyi parti kadın
aile Sosyal politikalar başkan-

lığı Manisa Şehit Aileleri ve Ga-
ziler Derneğini ziyaret ettik.
Şehit ve gazilerimizin her
zaman yanındayız. Şehit Ailele-
rimiz ve Gazilerimiz ile güncel
konuları konuştuk. Şehit ailele-
rimizin ve gazilerimizin bazı

hakları yerine getirilmediğini
öğrendik. Bizler siyasi olarak ve
manevi olarak her zaman şehit
ailelerimizin ve gazilerimizin
destekçisiyiz" dedi. Ziyaret
çiçek takdimi ve hatıra fotoğrafı
çekimi ile sona erdi. 

İyi Parti'den Manisa Şehit Aileleri Ve
Gaziler Derneğine ziyaret
İyi Parti'den Manisa Şehit Aileleri Ve
Gaziler Derneğine ziyaret

Akhisar'da firari FETÖ üyesi yakalandı
MANİSA'NIN Akhisar ilçe-

sinde hakkında kesinleşmiş
hapis cezası bulunan FETÖ fi-
rarisi yakalanarak cezaevine
gönderildi.

Akhisar Cumhuriyet Baş-
savcılığı koordinesinde İlçe
Emniyet Müdürlüğü Terörle
Mücadele Şubesi ekipleri,

FETÖ üyeliği suçundan 6 yıl 3
ay kesinleşmiş hapis cezası
bulunan ve yaklaşık 3 yıldır
aranıyordu.

A.S'nin yakalanması için
operasyon düzenledi.

Şüpheli saklandığı adreste
yakalanarak cezaevine gönde-
rildi. AA
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Uzmanlar arsa alırken dikkat edilmesi 
gerekenleri açıkladı

GAyrİmenkul hukuku
uzmanları ve sektör temsilcileri,
son dönemde arsa ve tarla sa-
tışlarının artması üzerine bu
alanda yatırım yapmayı düşü-
nen vatandaşların dikkat et-
mesi gerekenler konusunda
değerlendirmelerde bulundu.

AA muhabirinin derlediği bil-
gilere göre, Kovid-19 ve dep-
remlerin ardından arsa ve
tarlalara talep artarken, bu
alanda satış rekorları görül-
meye başlandı.

Geçen yıl Türkiye genelinde
toplam gayrimenkul satış adedi
2 milyon 949 bine ulaşırken, bu
rakamın 1 milyon 723 binini
arsa, tarla, iş yeri ve diğer ta-
şınmazlar oluşturdu. Konut dışı
gayrimenkul satışlarının en az
yüzde 90'ının arsa ve tarlalar-
dan oluştuğu değerlendirildi-
ğinde bu alanda tüm
zamanların yıllık rekoru kırılmış
oldu. Konut dışı gayrimenkulün
toplam satış içerisindeki payı
da yüzde 58,44 ile en yüksek
orana yükseldi.

Yüksek satış adetleri bu yıl
kısmen düşse de arsa ve tarla-
lara güçlü talebin sürdüğünü
belirten uzmanlar, salgın ve
depremlerin etkisinin yanı sıra
konut alamayan yatırımcıların
arsa ve tarlaya yönelmesinin bu
durumda etkili olduğunu anlattı.

"ArsA ve tArlAyA 
yönelİk tAleple 

bİrlİkte 
dolAndırıcılık 

hAdİselerİ de Arttı"
Gayrimenkul Pazarlama ve

Satış Profesyonelleri Derneği
(GAPAS) Başkanı İsmail Özcan,
son birkaç yılda konuta erişimin
zorlaşmasının daha makul büt-
çelerle yapılabilen arsa ve arazi
yatırımlarını artırdığını belirte-
rek, yüksek meblağların konu-
şulduğu bu alanın kötü
niyetlilerin de ilgisinden kaçma-
dığını söyledi.

Son dönemde toplam gayri-
menkul satışları içerisinde
konut dışı yatırımların daha

yüksek pay aldığını dile getiren
Özcan, "Görece daha makul
bütçelerle alınabilen araziler ve
hızlı değer artışı eğilimine sahip
arsalar yatırımcıların gözdesi
haline geldi." dedi.

Özcan, özellikle kırsal yöre-
lerdeki tarlalara da ilginin art-
masıyla bu alanda bazı
dolandırıcılık hadiselerinin de
yaşanmaya başlandığını kay-
dederek, sözlerini şöyle sür-
dürdü:

"Bazı yatırımcıların satın alı-
nacak araziyi görmeden, ye-
rinde ve resmi kurumlarda
inceleme yapmadan, sadece fi-
yatının cazip olduğu algısı ve
öngörüsüyle satın almalar yap-
tığını ve parasal kayıplar yaşa-
dığını, gerçekte öyle bir yerin
olmadığını ya da satış yapmak
isteyenlere verilen kaporaların
buharlaştığı yönünde duyumlar
alıyoruz. Satın alınan araziye
imarın geleceği, son zamanların
popüler konaklama üniteleri
olan mobil evlerin (tiny house)
koyulabileceği, ürün hasadıyla
3-5 yılda yatırımın geri alınacağı
gibi satış argümanlarının ger-
çekte geçerliliğinin olmadığı
durumlarda vatandaşımızın ya-
tırımı heba oluyor."

"meslek 
mensuplArındAn ve 
resmİ kurumlArdAn

bİlGİler
doğrulAtılmAlı"

İsmail Özcan, arsa ve tarla
yatırımlarının daha fazla incele-
meye konu olması gerektiğini
belirterek, "Yatırımcılarımız al-
mayı düşündüğü araziyi dikkat-
lice incelemeli; mimar, inşaat
mühendisi, gayrimenkul danış-
manı veya şehir plancısı gibi il-
gili meslek mensuplarından ve
resmi kurumlardan bilgileri
doğrulatmalı; satıcıdan tapu
kayıt örneğini ya da takyidat
belgesini istemelidir." diye ko-
nuştu.

Arsanın ne kadarına hangi
bina türünün yapılabileceğinin,
arsanın emsalinin ve çekme

mesafelerinin öğrenilmesi ge-
rektiğini vurgulayan Özcan,
"Bölgede imar planı yapılması
sonrasında kamuya bırakılması
gereken parsel bölümlerinden
gerekli terklerin yapılıp yapılma-
dığı bilinmelidir." açıklamasında
bulundu.

"ArsA üzerİne şerh 
olup olmAdığı 
öğrenİlmelİ"

GAPAS Başkanı Özcan,
arsa üzerinde herhangi bir
kamu kuruluşunun şerhinin
olup olmadığının, arazinin çe-
şitli koruma alanı içinde bulu-
nup bulunmadığının da önemli
olduğunun altını çizdi.

Özcan, "Ayrıca arsanın ka-
dastrol yola cephesinin bulu-
nup bulunmadığı öğrenilmeli.
Çünkü kadastrol yola cephesi
olmayan araziler için diğer par-
sellerden geçiş hakkı talep edil-
mesi gerekiyor. Arazi üzerinde
devletin ve ilgili belediyenin ön-
gördüğü bir proje çalışmasının
olup olmadığı araştırılmalıdır."
ifadelerini kullandı.

"ArAzİnİn bölünebİlİr 
olmAsı yApı 

yApılAbİleceğİ 
AnlAmınA Gelmez"

Gayrimenkul Hukuku Ensti-
tüsü Başkanı Avukat Ali Yüksel
de Kovid-19 sonrası vatandaş-
ların şehirlerden uzaklaşmak is-
temesiyle kırsal alanlarda
yapılaşma furyası başladığını
anımsatarak, emlak sitelerinde
dahi "üzerine konteyner koy-
maya uygun, villa yapmaya
uygun, yazlık yapmaya uygun"
şeklinde teşvik edici ifadelerle
yayınlanan ilanların arttığını an-
lattı.

Bazı arazilerin de "ileride ev
yapmaya uygun" söylemleriyle
satıldığını, yoğun taleple birlikte
tarım alanlarının dahi satılmaya
başlandığını dile getiren Yüksel,
tarım alanlarının ve zeytinliklerin
imara açılamadığını, tarlaların
parsellenmesinin veya bölün-
mesinin sıkı kurallara bağlı ol-
duğunu, arazinin bölünebilir

olmasının yapı yapılabileceği
anlamına gelmediğini vurguladı.

"bunGAlovlAr AncAk 
turİzm AmAçlı 

kullAnılAbİlİr"
Ali Yüksel, sit alanlarında

yapılaşmanın yasak veya sınırlı
olduğunu, deniz kıyısına yakın
alanların ve su havzalarının ya-
pılaşma yasağı içinde bulundu-
ğunu belirterek, 2B arazilerinde
imar planı olması halinde yapı-
laşmanın olabildiğini söyledi.

Bungalovların ancak turizm
amaçlı ve verilen ruhsata göre
çalışabildiğini, konut olarak kul-
lanılamadığını vurgulayan Yük-
sel, yatırım yaparken dikkat
edilmesi gerekenleri şöyle sıra-
ladı:

"Bir arazide yapılaşmanın
nasıl olabileceği belediyeler-
den, belediye dışındaki alan-
larda il özel idarelerinden
sorulmalıdır. 'İleride imara açıla-
cak' gibi ifadelerle satışa sunu-
lan tarlaların gelecekte
yapılaşmaya açılması ancak
imar planı yapılmasına bağlıdır.
İmar planları tarım, zeytinlik, sit
alanı, orman ve su havzası gibi
alanlar korunarak yapılır. Bu
alanların imara açılması çok
zordur. 

Tarla vasıflı yerlerin bölüne-
meyeceği, parsellenemeyeceği,
bu şekilde satışının resmi yol-
dan olamayacağı ise yasanın
açık kuralıdır. İmara açık yer-
lerde ise planların izin verdiği
ölçüde bölünmesi mümkün-
dür."

Yüksel, satışı yapanların
malik olup olmadığının tapu
dairelerinden sorulması, gayri-
menkulün üzerinde ipotek veya
başka bir sınırlama olup olma-
dığının incelenmesi gerektiğini
vurguladı.

Ali Yüksel, "Arsa ve tarla sa-
tışlarında sakıncalı durumlar
çıkmaması için tarla veya arsa-
ların çok sayıda kişiye satıldığı
kampanyalarda yasal düzenle-
meye gidilmeli, Tüketici Ka-
nunu ve ilgili diğer mevzuatta
var olan boşlukların doldurul-
malı." şeklinde konuştu.

"mArkAlı ArsA 
sAtışlArındA 
vAdedİlenler

beledİyeye 
sorulmAlı"

İstanbul Ticaret Odası (İTO)
Gayrimenkul Hizmetleri Meslek
Komitesi Başkanı Hakan Akdo-
ğan ise arsa yatırımının konut-
tan daha zor ve karmaşık
olduğunu belirterek, kendi
içinde birçok dinamikleri barın-
dırdığını söyledi.

Son dönemde arsa ve tar-
laya talebin artmasıyla şirketle-
rin de arsa satışına başladığını
dile getiren Akdoğan, şu uyarı-
larda bulundu:

"Şirketler, bir yeri alıp parse-
lasyon yaparak ve proje gelişti-
rerek 'markalı arsa' ismiyle
satıyorlar. Bu konuda çeşitli va-
atlerde bulunuyorlar. Öte yan-
dan satışların büyük kısmı ise
bireysel gerçekleşiyor. Arsa ve
tarlaya talebin artmasıyla bazı

mağduriyetler de yaşanabiliyor.
Tüketicilerimiz, mağduriyet ya-
şamamak için arsa veya tarla
alırken mutlaka ilgili belediye-
den bilgi almalı, imar durumunu
sormalı. 

Markalı arsa dediğimiz gay-
rimenkul satışlarında vadedilen
projenin yapılıp yapılamayacağı
ve konuyla ilgili ruhsat çalış-
ması olup olmadığı belediye-
den öğrenilmeli. Arsa ve tarla
alırken taşınmaz ticareti yetki
belgesi olan emlakçılardan
destek alınmalı."

Hakan Akdoğan, "Arsa en
iyi getirisi olan yatırımdır ancak
çok risk de barındırır. İmarlı yer
bir anda imarsız yere dönüşebi-
lir. Kendi içinde imar uygulama-
ları hızlı bir şekilde değişebilir.
Bu konulara dikkat edilmelidir."
diye konuştu.

"mAket üzerİnden 
ArsA veyA tArlA 

AlmAyın"
Silivri Emlak Müşavirleri

Derneği Başkanı Mustafa Altın-
kök de son yıllarda arsalara ve
tarlalara yüksek talepten yarar-
lanmak isteyen bazı fırsatçıların
vatandaşlara maket üstünden
satış yapmak istediğini söyledi.

Altınkök, "Yapılan reklam ve
maket çalışmalarında verilen
vaatler, sıralanan bir sürü özel-
lik genellikle bir pazarlama tak-
tiği olarak sözde kalıyor.
Yatırımcılarımız bu gibi durum-
lara kanmamalı, maket üzerin-
den arsa veya tarla almamalı."
şeklinde konuştu. AA

İklİmlendİrme Sa-
nayi İhracatçıları Birliği'nin
(İSİB), 6 farklı eylem ala-
nında 25 stratejik hedef
belirleyerek hazırladığı,
"Sürdürülebilirlik Eylem
Planı" açıklandı.

"Sürdürülebilirlik Eylem
Planı", Türkiye İhracatçılar
Meclisi (TİM) Dış Ticaret
Kompleksi'nde düzenle-
nen basın toplantısıyla ta-
nıtıldı.

       Toplantıya, TİM Baş-
kanı Mustafa Gültepe,
İSİB Yönetim Kurulu Baş-
kanı Mehmet Şanal ve
sektör temsilcileri katıldı.

Eylem planıyla sek-
törde faaliyet gösteren fir-
maların sürdürülebilirlik ve
yeşil dönüşüm perspekti-
finde adımlar atmasını teş-
vik etmek ve sektörün

uluslararası rekabet gü-
cünü artırmak hedefleni-
yor.

TİM Başkanı Gültepe,
toplantıda yaptığı konuş-
mada, yeşil mutabakat sü-
reciyle birlikte küresel
ticarette oyunun kuralları-
nın yeniden yazıldığını ha-
tırlattı. TİM olarak
dönüşümün merkezinde
yer almak adına yeşil üre-
time odaklandıklarını belir-
ten Gültepe, "3 yıl önce
TİM Sürdürülebilirlik Eylem
Planı'nı açıkladık. 27 sek-
törümüzün tamamı bu-
günle beraber açıklamış
oluyor. Artık yapılan tüm
çalışmaların gelişmelerini
raporlarla sunmaya, topar-
lamaya çalışıyoruz. Bu ko-
nuda özellikle önde gelen
firmalarla işbirliği yapmaya

devam ediyoruz." diye ko-
nuştu. Gültepe, ihracatçı
birlikleri ve TİM olarak Tür-
kiye'yi geleceğe hazırlama
noktasında çalışmaların
sürdüğünü anlatarak, şu
ifadeleri kullandı:

"Dünyayı tüketmeden,
dünya için üretmek sloga-
nıyla birlikte özellikle üre-
tim yaparken mutlak
suretle çevreye en az za-
rarla, geri dönüşümlü
ürünleri kullanarak özel-
likle dünyaya farklı bir
gözle bakmak, gelecek
nesillere güzel bir dünya
bırakma noktasında or-
taya farklı performans
koymamız gerektiğini dü-
şünüyorum. O yüzden bu
konularla ilgili birliklerimi-
zin yapacak olduğu ça-
lışma, takip, raporlama,

eylem planları çok önemli.
Çünkü biz, büyük firmalar,
diğer firmalara, tedarikçi-
lere rehber olmak duru-
mundayız. Eğer büyük
firmalar, bizler bunu yap-
mazsak, Türkiye bu kap-
samda rekabetçilik
konusunda zaten sorun
yaşadığımız bir noktada.
Özellikle sınırda karbon
vergisiyle karşı karşıya kal-
mış olduğumuz durum-
larda ihracat yapmak,
ihracatı büyütmek, geliştir-
mek çok daha zor olacak.
O yüzden ortaya konul-
muş olan bütün eylem
planları, inanıyorum ki
daha ayrıntılı bir şekilde
çalışmalar, bundan sonra
da devam edecek. 

Farkındalığı artırmak
lazım, eğer bu konularla il-
gili farkındalığı artıramaz-
sak sektörlerimizi
geleceğe taşıma şansımız
yok." Firmalara ücretsiz
olarak karbon ayak izi he-
saplama ve raporlama im-
kanı sağladıklarını dile
getiren Gültepe, tüm fir-
maları karbon ayak izi öl-
çümlerini yapmaya da
davet etti.

İSİB Yönetim Kurulu

Başkanı Mehmet Şanal da
"İklimlendirme Sektörü
Sürdürülebilirlik Eylem
Planı, sektörün geleceğini
şekillendirmeyi ve daha
yeşil bir geleceğe katkıda
bulunmayı amaçlıyor."
dedi. 

İklimlendirme sektörü-
nün enerjiyi çok yoğun
kullanan bir sektör oldu-
ğunu vurgulayan Şanal,
eylem planını, kendi bün-
yelerinde bir ekip oluştura-
rak, uzun süreçli
gelişmeleri de takip ede-
rek hazırladıklarını söyledi.

Planda, "farkındalık",
"yönetişim", "finansal sür-
dürülebilirlik", "çevresel
sürdürülebilirlik", "sosyal
sürdürülebilirlik", "teknoloji
ve inovasyon" olmak
üzere altı farklı eylem ala-
nında, 25 stratejik hedef
ortaya koyarak sektörün
dönüşümüne katkıda bu-
lunmayı hedeflediklerini
belirten Şanal, "Sektörü-
müzün önünde çok önemli
fırsatlar ve tehditler de var.
Özellikle Avrupa'da enerji
direktifleri ve yeşil muta-
bakat sonrasında her sek-
törümüz birçok konuda
hazırlıklar yapmaya ve

fosil yakıtlardan uzaklaş-
maya başladı. Avrupa'da
da pazar payımızı kaybet-

memek için hazırlıklar ya-
pıyoruz." diye konuştu.
AA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

12 Temmuz 2024 CumaSayı: 5822

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

İklimlendirme sektörü "Sürdürülebilirlik 
Eylem Planı"nı açıkladı
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Becerilerinizi göstermeniz, duygularınızı açığa çıkar-
manız ve markalaşmanız için uygun bir gün olabilir.
Ancak, sizi takdir eden ve destekleyen insanların sa-
mimiyetinden emin olmanızda fayda var.

Ev ve aileye zaman ayırmak, yaşam alanlarını güzel-
leştirmek ve aile bağlarını güçlendirmek isteyebilirsi-
niz. Etkinlik planları, ortak karar alacağınız konular
gündeminizde olabilir. 

Dil ve iletişim becerileriniz ön plana çıkabilir; bu sa-
yede yeni iş imkanları ve girişimler için şanslı bir gün
geçirebilirsiniz. 

Ekonomik açıdan ferah günler sizi bekliyor; finansal
özgürlüğünüzü kazanıp, planlar yaparak ilerleyebilirsi-
niz. İş ve yeteneklerinizle ilgili fırsatlar doğabilir.

Kendinizi daha iyi hissetmek için dolabınızı düzen-
leyebilir ve yeni, şık kıyafetler satın alabilirsiniz. Bu
durumun diğer sorumluluklarınızı aksatmasına
mahal vermemelisiniz. 

Yoğun temponuzun yanında dinlenmeye ve
kendinize özen göstermeye daha fazla ihtiyaç
duyabilirsiniz. 

Geleceğinizi ve şimdiki zamanınızı güzelleştirmek
için enerjinizi ve neşenizi kalıcı hale getirecek adım-
lar atabilirsiniz. 

İş hayatınızda destekleyici etkiler ve fırsatlar
ön planda olabilir, üstlerinizden ve çevreniz-
den destek alabilirsiniz. Kendinizi gösterece-
ğiniz ilişkiler kurarak saygınlığınızı artırabilir. 

Yaşamınızı iyileştirmek için becerilerinizi ve im-
kanlarınızı kullanarak cesur olmalısınız. İletişim
becerileriniz ve tutumlarınız destek göreceğiniz
bu bugün daha önemli hale gelebilir.

Mutluluk ve rahatlık için maddi sorumlulukları-
nızı tamamlayarak bir tatil planı yapabilirsiniz. 

Hayatın ve insanların gerçeklerini öğrenerek,
sizi tatmin etmeyen işler ve ilişkilerden vazgeç-
melisiniz.

Yaratıcı ve ilham verici bir gün olabilir; iş ve kişi-
sel gelişim fırsatları yakalayabilirsiniz. 

Türk Dil Kurumu
92 yaşında

Türk Dil Kurumu (TDK) Başkanı Prof. Dr. Osman
Mert, başta çocuklar ve gençler olmak üzere top-
lumda dil ve kültürle ilgili farkındalık düzeyinin artı-
rılması gerektiğini belirtti.

Prof. Dr. Mert, TDK'nin 12 Temmuz'daki 92. ku-
ruluş yıl dönümü dolayısıyla kurumun çalışmalarını
AA muhabirine anlattı.

Türkiye Cumhuriyeti'nin kurulmasının ardından
Ulu Önder Atatürk'ün, önce 15 Nisan 1931'de Türk
Tarih Kurumunu ardından da 12 Temmuz 1932'de
Türk Dil Kurumunu kurduğunu söyleyen Prof. Dr.
Osman Mert, "Ulu Önderimiz Mustafa Kemal Ata-
türk, milletin hayatında dilin ne kadar önemli oldu-
ğunu bilen bir liderdi. 

Türk Dil Kurumu, kurulduğu günden bugüne
kadar da ilke ve amaçlarından sapmadan günü-
müze kadar Türkçenin zenginliklerini ortaya çıkar-
mak, Türkçeyi dünyada kendine yaraşır bir düzeye
yükseltmek ve bugün de Türk dünyasının ortak ileti-
şim dili olması konusunda var gücüyle çalışmakta-
dır." ifadesini kullandı.

Prof. Dr. Mert, kurumun bu zamana kadar büyük
oranda yazılı eserler ve yazı dili üzerinde yoğunlaş-
tığını fakat doğal dilin de konuşma dili olduğunun
unutulmaması gerektiğini söyledi.

Günlük hayatta ve medyada kullanılan Türkçeye
yönelik çalışma yapmak için TRT'de çalışan ve
emekli olan 21 spiker, editör, yönetmen, yazar, ti-
yatro sanatçıları ve akademisyenlerle yakın za-
manda "Konuşma Dili Olarak Türkçe Çalıştayı"
yaptıklarını belirten Mert, şunları kaydetti:

"Çalıştayda, çeşitli medya organlarında Türkçe-
nin kullanımına ilişkin problemleri tespit etmeye ça-
lıştık. 

Bunları sınıflandırdık ve sorunların çözümüne
yönelik neler yapabileceğimiz üzerinde istişarede
bulunduk.

Bu konuyla ilgili yaptığımız birinci toplantıydı. 
Önümüzdeki günlerde konunun taraflarını bir

araya getirerek, ekibimizi biraz daha genişleterek
çalışmalarımızı devam ettireceğiz. 

Çalıştayımızda Türkçenin medyada kullanımı
üzerine bir sonuç bildirgesi hazırlandı ve çalışmalar
devam ediyor. 

Medyada Türkçenin kullanımıyla ilgili bir strateji
belirlemek amacındayız. 

Bunun için de somut sonuçlar elde ettiğimizi dü-
şünüyorum."

Osman Mert, Türkçe'nin Türk milletinin yani her-
kesin dili olduğunu belirterek, başta çocuklar ve
gençler olmak üzere dil konusunda toplumda far-
kındalık düzeyinin artırılması gerektiğini vurguladı.
Türk Dünyası Ortak Alfabe Komisyonunun çalışma-
larına ilişkin de bilgi aktaran Mert, yaklaşık 2 yıl
önce kurulan komisyonun düzenli olarak çalışmala-
rını sürdürdüğünü, akademik zeminde yapılması ge-
reken her şeyin yapıldığını söyledi.

Alfabenin bir siyasi, bir de akademik tarafı oldu-
ğunu, alfabe değişikliğinin ise siyasi bir konu oldu-
ğunu ve Meclisler tarafından yapılabileceğini
söyleyen Başkan Osman Mert, alfabeyle ilgili nite-
liklerin evrensel olduğu için akademik uzlaşının
daha kolay olduğunu belirtti.

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek ve Şehzadeler Belediye Başkanı Gülşah Durbay tarafından atıldı.   
Fatih Nikah Salonu eskiden olduğu gibi yeniden nikah salonu olarak kullanılması için yapılan protokole imzalar 

Fatih Sergi Salonu’nda yeniden 
nikah kıyılacak   

GEÇTİĞİMİZ sene-
lerde çeşitli açılış ve sergi-
lere ev sahipliği yapan
Fatih Sergi Salonu’nun ye-
niden nikah salonu olarak
kullanılması için protokol
imzalandı. 

Manisa Büyükşehir
Belediyesi Temmuz ayı
meclis toplantısı sonra-
sında Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek ve Şehzadeler Be-
lediye Başkanı Gülşah
Durbay arasında imzala-
nan protokol ile Fatih
Sergi Salonu, Şehzadeler
Belediyesi’ne devroldu. 

Yapılan protokol ile
Fatih Sergi Salonu, eski-
den olduğu gibi nikah sa-
lonu olarak kullanılacak. 

Başkan Zeyrek:
“Orada evlenecek olan

tüm yurttaşlarıma mutlu-
luklar diliyorum” 

Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek, yapılan protoko-
lün geçmişi hatırlataca-
ğına dikkat çekerek, “Bu
protokol ile birlikte, Mani-
sa’mızda birçok kişinin
evlenmesine vesile olan
Manisa’nın simgesi Fatih
Nikah Salonu adıyla bili-
nen daha sonra sergi sa-
lonuna dönüştürülen
nikah salonu ve evlen-
dirme daresini tekrar aça-
bilmek adına Şehzadeler
Belediyesi’ne devrini ger-
çekleştirdik.

Manisa’da şehir hafı-
zasını oluşturmak, eski
hatıraları tekrardan yaşat-
mak için ortak protokol
yaptık.

Manisa’mızdaki kişi-
lerin, anne babalarının
evlilik hayatına başladığı
zamanları, geçmişte ya-
şanılanları ve şehir hafıza-
sını tekrar hatırlatmayı,
yaşatmayı umut ediyoruz.

Şimdiden orada evle-
necek olan tüm yurttaşla-
rıma mutluluklar
diliyorum” dedi. 

BAŞKAN DURBAY: 
“BİRÇOK 

BÜYÜĞÜMÜZÜN
EVLENDİĞİ,

NİKAHLARININ KI-
YILDIĞI BİR YER” 
Şehzadeler Belediye

Başkanı Gülşah Durbay
ise yapılan protokol ile il-
gili olarak, “Bu protokol
için bizde Manisa Büyük-
şehir Belediyesi’ne ve
Belediye Başkanı Ferdi

Zeyrek’e te
şekkür ediyoruz. Her

zaman söylediğimiz gibi
Şehzadeler Manisa’nın
aslında kalbi. Manisalılık
kültürünün yaşadığı, o
dokunun yaşadığı ilçeleri-
mizden bir tanesi. O açı-
dan Fatih Nikah Salonu
da bizim simge salonları-
mızdan. Ferdi Başkanımı-

zın da ifade ettiği gibi
geçmişte birçok büyüğü-
müzün evlendiği, nikahla-
rının kıyıldığı bir yer. Biz
de bunu tekrar hayata
geçirecek olmanın mutlu-
luğunu yaşıyoruz. Manisa
Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Ferdi Zeyrek’e de
tekrar teşekkür ediyoruz”
dedi. İHA 

Yunusemre Belediye Başkanı Semih Balaban, hemşehri dernekleri temsilcilerine seslendi. Kent konseyi bünyesinde kurulacak ma
halle meclisleri ile kenti birlikte yöneteceklerini kaydeden Başkan Balaban, “Tek bir sevdamız var o da Yunusemre” dedi.   

Yunusemre Kent Konseyi hemşehri
derneklerini ağırladı   

YUNUSEMRE Kent
Konseyi, Yunus Emre Kül-
tür Park’ta hemşehri der-
neklerini ağırladı.
Düzenlenen toplantıya Yu-
nusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban, Yunu-
semre Kent Konseyi Baş-
kanı Bektaş Kılınç,
Belediye Başkan Yardım-
cısı Mehmet Mesut
Doğan, ilgili müdürler,
hemşehri dernekleri baş-
kan ve yöneticileri katıldı.
Burada dernek yönetimle-
rine seslenen Belediye
Başkanı Semih Balaban,
Yunusemre Kent Kon-
seyi’nin kâğıt üzerinde kal-
mayacağını ve halkın sesi
olacağını belirtti. Başkan
Balaban, kent konseyinin
çalışmalarının kentin so-
runlarının çözümünde

önemli bir yeri olduğunu
dile getirdi. 

Başkan Semih Bala-
ban, “Amacımız halkın çı-
karlarını ön planda tutup,
vatandaşımızın çıkarlarını
savunmak ve korumaktır.
Çünkü hemşehrilerimizin
talebi ve sorunları bizim
için çok önemli. Kent Kon-
seyi başkanımızda ilk gün-
den itibaren bu konuya
büyük hassasiyet göstere-
rek, hiçbir ayrım yapma-
dan çalışıyor. En kısa
zamanda yaşanan ekono-
mik sorunları çözüme ka-
vuşturarak halkın çıkarları
için çalışmalar yapacağız.
Kent konseyi önceki dö-
nemlerde sadece kağıt üs-
tünde bir kurumdu. Bizim
dönemimizde öyle olma-
yacak. Kağıt üzerinden

olan bir kurum olmaktan
çıkıp, daha aktif ve vatan-
daşımızın çıkarları için
gayret gösteren bir kurum
halini alacak. Bu nedenle
de Kent Konseyimizin al-
tını doldurmak için ma-
halle meclislerini kurmaya
başladık. Şuanda birkaç
mahallemizde meclisleri-
miz oluştu. Vatandaşları-
mızdan talebimiz mahalle
meclislerine ilgi gösterme-
leri. Çünkü mahalle mecli-
sinde belirlenecek üyeler o
mahallenin sorunlarında
ve çözüm noktasında
önemli bir söz sahibi ola-
cak. Hiçbir mahallede va-
tandaşımızın istemediği bir
karara imza atmayacağız.

Atılmasına da müsaade
etmeyeceğiz. Bizim tek bir
sevdamız var. O da Yunu-
semre.” dedi. 

“YUNUSEMRE 
RUHUNU BİRLİKTE 
İNŞA EDECEĞİZ” 

Yunusemre Kent Kon-
seyi olarak yöneticiler ile
halk arasında önemli bir
bağlantıyı sağlayıp sorun-
ların çözümü için çalışmak
istediklerinin altını çizen
Yunusemre Kent Konseyi
Başkanı Bektaş Kılınç da,
hemşehri derneklerinin de
katkısıyla Yunusemre ru-
hunu hep birlikte inşa
etmek istediklerini söyledi.
Kılınç yaptığı konuşmada;
“Biz kenti, kent yönetimini

anlamalıyız. Hepimiz yö-
netimler ile halkımızın ara-
sında köprü vazifesi
görüyoruz. Kentin üçüncü
bir ortağıyız. Kent konseyi-
mizin asıl amacı mahalle
meclislerini oluşturarak
sorunların çözümü için ça-
lışmak.

Hemşehri dernekleri
de bu çalışmanın içeri-
sinde çok önemli yeri var.
Yunusemre’nin ruhunu
hep birlikte inşa etmek is-
tiyoruz. Kent konseyleri
halk ile iç içe olmalı. Siz-
lerle ve mahalle meclisleri
ile birlikte halkımızın so-
runlarını çözmek için eli-
mizden geleni yapacağız”
ifadelerini kullandı. İHA 
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Cemar, MÜSİAD yönetimini ağırladı   
KULA'DAN dünyanın dört

bir yanına ihracat yaparak ülke
ekonomisine büyük katkılar
sağlayan Cemar Mermer ve
Traverten'in Genel Müdürü
Yusuf Yalçın, Müstakil Sanayici
ve İşadamları Derneği (MÜ-
SİAD) İzmir Şube Başkanı Gök-
han Temur ve yönetim kurulu
üyelerini fabrikada ağırladı.
Ülke ekonomisine sağladığı
katkılar ve gelişen teknolojiyle
sektöre yaptıkları öncülükler ile
uluslar arası pazarda önemli bir
söz sahibi olan Cemar Mermer
ve Traverten'in Genel Müdürü
Yusuf Yalçın, Müstakil Sanayici
ve İşadamları Derneği İzmir
Şube Başkanı Gökhan Temur
ve yönetim kurulu üyelerini fab-
rikada ağırladı. Sektör ve firma-
nın yürüttüğü faaliyetler ile ilgili

görüş alışverişinde bulundukla-
rını dile getirerek ziyaretten
duyduğu memnuniyeti dile ge-
tiren Cemar Mermer ve Traver-
ten Genel Müdür Yalçın;
“Bugün İzmir MÜSİAD Yönetim
Kurulu Başkanı Gökhan Temur
bey başta olmak üzere, MÜ-
SİAD İzmir Yönetim Kurulu
üyeleri firmamızı ziyaret ederek
sektör ve faaliyetlerimiz hak-
kında karşılıklı olarak bilgi alış
verişinde bulunduk. Günün so-
nunda ise, başkanımız Gökhan
Bey'in günün hatırası olarak
hediye takdiminde bulunması
bizleri ayrıca mutlu etmiştir. Bu
vesileyle ziyaretlerinden dolayı
değerli MÜSİAD İzmir yöneti-
mine teşekkür eder, şükranları-
mızı sunarız” ifadelerini
kullandı. İHA 

Manisa'nın Kula ilçesinde okulların kapanması ile beraber başlayan yaz Kur’an kurslarına giden çocuklara 
Kula İlçe Emniyet Trafik Büro Amirliğine bağlı polis memurları tarafından camilerde trafik eğitimi de veriliyor.   

MANİSA'NIN Kula İlçe Em-
niyet Müdürlüğü, ilçe genelinde
huzuru sağlamak için ve trafik
kazalarının önüne geçmek için
gece gündüz çalışmalarına
devam ederken, vatandaşların
ve çocukların bilinçlenmesi için
de birçok alanda da çalışmalar
yürütüyor. 

Trafik Büro Amirliğine bağlı
polis memurları çocuklara trafik
bilincinin daha iyi aşılanmasını
sağlamak amacıyla yaz Kur'an
kurslarında çocuklara eğitimler
veriyor. 

Trafik kurallarının, çocukların
bilinç altında ne kadar yer etti-
ğinin tespit edildiği bu uygu-
lama hem çocukları hem de

aileleri sevindiriyor. Eğitimler
camilerde Trafik Büro Amirli-
ğine bağlı polis memurlarının
anlatımları, görsel sunumlar ve
slayt gösterileri eşliğinde ço-
cuklara sunuluyor. Eğitimlerde

çocukların sorularına da polis
memurları tarafından cevap ve-
rilirken emniyet kemeri kullanı-
mının arttırılması, trafik işaret ve
işaretçilerine uymanın önemine
de dikkat çekiliyor. İHA  

Kula İlçe Emniyet’ten camilerde
çocuklara trafik eğitimi   
Kula İlçe Emniyet’ten camilerde
çocuklara trafik eğitimi   
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melAnomun (cilt kan-
seri) görülme sıklığının dünya
çapında dramatik bir şekilde
arttığına işaret eden Medikal
Onkoloji Uzmanı Doç. Dr.
Özlem Nuray Sever, “Bu artış,
daha yüksek düzeyde güneşe
maruz kalma, bronzlaşma, yaş-
lanan nüfustaki artış ve cilt
kanseri tespitindeki iyileşme ile
ilişkili olabilir” dedi.  

Cilt kanserinin (melanom)
dünyada hızla arttığını belirten
Medikal Onkoloji Uzmanı Doç.
Dr. Özlem Nuray Sever, “Dün-
yada cilt kanseri görülme ora-
nında artış olsa da,
muhtemelen artan erken teşhis
çalışmaları ve ileri melanom te-
davisindeki önemli atılımlar ne-
deniyle ölüm oranları da
düşmeye başlıyor. Bu artış,
daha yüksek düzeyde güneşe
maruz kalma, bronzlaşma, yaş-
lanan nüfustaki artış ve cilt
kanseri tespitindeki iyileşme ile
ilişkili olabilir” şeklinde konuştu.  

Cilt kanserinin cilt hücrele-
rinin anormal ve kontrolsüz bü-
yümesi ile ortaya çıkan bir
kanser türü olduğunu dile geti-
ren Doç. Dr. Özlem Nuray
Sever, “Cilt kanserinin 2 ana
türü vardır; melanom ve mela-
nom dışı. Melanom dışı cilt
kanserinin en yaygın iki türü ise
Bazal Hücreli Karsinom (BCC)
ve Skuamöz Hücreli Karsinom
(cSCC) olarak adlandırılır” ifa-
delerini kullandı. 

“vAkAlArın yüzDe
90'ınDAn fAzlAsı güneş 

kAynAklı” 
Vakaların yüzde 90'ından

fazlasının güneşten gelen ultra-
viyole radyasyona maruz kalın-
masından kaynaklandığının

altını çizen Doç. Dr. Sever, bu
maruziyetin üç ana cilt kanseri
türünün de riskini artırdığını işa-
ret etti. 

“solAryum DA riski-
Artırıyor” 

Ozon tabakasının kısmen
incelmesi nedeniyle maruziyet
arttığının altını çizen Doç. Dr.
Sever, şunları söyledi: “Güneşin
yanı sıra solaryum da bir diğer
yaygın ultraviyole radyasyon
kaynağıdır. 

Güneş, genellikle kolayca
yanan açık tenli insanları etkiler.
Güneşin zararlı etkileri zamanla
birikir.

Hayatınız boyunca güneşe
ne kadar çok maruz kalırsanız,
cilt kanseri riskiniz de o kadar
yüksek olur.

Ultraviyole (UV) radyasyon
en önemli risk faktörü olmasına
rağmen, diğer belirlenmiş risk
faktörleri arasında kronik arse-
nik maruziyeti, radyasyon teda-
visi, uzun süreli
immünosüpresif (bağışıklık
baskılayıcı) tedavi ve bazı ge-
netik faktörler yer alır.” 

“vüCuDunuzDAki
benleri DikkAtli tAkip 

eDin” 
Melanom dışı cilt kanseri-

nin cildin herhangi bir yerinde
ortaya çıkabileceğine dikkat
çeken Doç. Dr. Sever, ancak
sıklıkla baş, yüz, boyun, ellerin
arkası, kollar ve bacaklarda bu-
lunduğunu, bunun nedeninin
ise vücudun bu kısımlarının
güneş ışınlarına en çok maruz
kalan kısımlar olmasından kay-
naklandığını ifade etti. 

Melanom dışı cilt kanser-
lerinde ciltte iyileşmeyen deği-
şiklikler görüldüğünü dile

getiren Doç. Dr. Sever, “Bunlar
genellikle pembe veya kırmızı
sert lezyonlar, üzeri kabuklu
veya pullu lezyonlar ve kana-
malı lezyonlar şeklinde olabilir.
Melanom belirtileri arasında
koyu renkli, kanamaya meyilli
lezyonlar daha sık gözlenir.
Bazen melanom normal bir ben
zannedilebilir. 

Bu nedenle benlerin takibi
önemlidir” şeklinde konuştu.   

“görülme sıklığı
son 10 yılDA Arttı” 
Melanomun görüşme sık-

lığı dünya çapında dramatik bir
şekilde arttığını ve muhtemelen
artan erken teşhis çabaları ve
ileri melanom tedavisindeki
önemli atılımlar nedeniyle ölüm
oranları düşmeye başladığını
belirten Doç. Dr. Sever, “Çoğu
ülkede BCC ve cSCC kayıtları
bulunmadığından görülme sık-
lığı net olarak bilinmemektedir.
Ancak hem BCC hem de
cSCC'nin görülme sıklığının
son 10 yılda arttığını bilmekte-
yiz. 

Bu artış, daha yüksek dü-
zeyde güneşe maruz kalma,
bronzlaşma, yaşlanan nüfustaki
artış ve cilt kanseri tespitindeki
iyileşme ile ilişkili olabilir” dedi.  

Cilt kAnserinDen
korunmAk için öneriler 

Cildi güneş ışınlarından
koruyarak cilt kanserini önle-
meye yardımcı olunabileceğini
belirten Doç. Dr. Sever, cilt kan-
serine yakalanma olasılığını
azaltmak için yapılabilecekleri
şöyle sıraladı: 

“Gün ortasında (10.00'dan
16.00'ya kadar) güneşten uzak
durun. 

Güneş koruyucu sürün ve

sık sık yeniden uygulayın.
Geniş kenarlı şapka, uzun kollu
gömlek veya uzun pantolon
giyin. 

Bronzlaşma ve solaryum-
dan kaçının.

Su, kar ve kumun yakı-
nında ekstra dikkatli olun. Gıda
ve D vitamini takviyeleri yoluyla
D vitaminini güvenli bir şekilde
alın. 30 veya daha yüksek bir
SPF sunan, suya dayanıklı ve
geniş spektrumlu koruma sağ-
layan (UVA ve UVB ışınlarına
karşı koruma sağlayan) bir
güneş kremi seçin. Dışarıya
çıkmadan yaklaşık 15 dakika
önce güneş koruyucu uygula-
yın. Ürün etiketine göre güneş
koruyucuyu her iki saatte bir
veya yüzdükten veya terledik-
ten sonra yeniden uygulayın.” 

teDAviDe DikkAt 
eDilmesi gerekenler 
Doç. Dr. Sever, cilt kanseri

türlerinden melanom dışı cilt
kanserinin tedavisini ise şu şe-
kilde açıkladı:  

"Cerrahi: Cilt kanseri ge-
nellikle ameliyatla tedavi edilir.
Doktorlar cilt kanserini tedavi

etmek için farklı tipte ameliyat-
lar yapabilirler.  

Radyasyon tedavisi: Rad-
yasyon kanser hücrelerini öldü-
rür. Ameliyatın mümkün
olmadığı durumlarda kullanıla-
bilir.  

Cilt kremleri: Bu kremlerin
içindeki ilaçlar kanser hücrele-
rini öldürebilir. 

Fotodinamik terapi: Foto-
dinamik terapi kanser hücrele-
rini öldürür. Bu terapide doktor
cilt kanserini tedavi etmek için
özel bir krem ve özel bir ışık
kullanır."  

Doç. Dr. Sever, tedavi edi-
lemeyen belirli melanom dışı
cilt kanseri türleri için doktorla-
rın önerebileceği tedavileri
şöyle sıraladı: 

"İmmünoterapi: İmmüno-
terapi, kişinin bağışıklık siste-
miyle birlikte çalışarak kanserin
büyümesini durduran ilaçları ta-
nımlamak için kullanılan terim-
dir. 

Hedefe yönelik tedavi: He-
defe yönelik tedavi, yalnızca
belirli özelliklere sahip kanserler
üzerinde etkili olan bir grup ilacı

tanımlamak için kullanılan te-
rimdir. 

Bu ilaçlar genellikle belirli bir
protein veya molekülü bloke
ederek çalışır." 

Melanomun nasıl tedavi
edileceğine de değinen Doç.
Dr. Sever, şunları söyledi: “Me-
lanomlu kişilerin çoğu, evreye
bağlı olarak aşağıdaki tedaviler-
den bir veya daha fazlasına sa-
hiptir: 

Cerrahi: Melanom genel-
likle kanseri ortadan kaldırmak
için ameliyatla tedavi edilir. 

Biyopsi anormal alanın ta-
mamını çıkarmış gibi görünse
bile çoğu insanın daha fazla
ameliyata ihtiyacı vardır. 

Ameliyat sırasında doktor,
melanomun vücuda yayılıp ya-
yılmadığını görmek için yakın-
daki lenf düğümlerini de kontrol
edebilir.

İmmünoterapi. Hedefe yö-
nelik tedavi. Radyasyon teda-
visi. Kemoterapi: Kemoterapi,
kanser hücrelerini öldüren veya
büyümelerini durduran ilaçlar
için kullanılan tıbbi terimdir.”
ihA 

“Cilt kanserindeki artışı, güneşte daha
uzun kalmak tetikledi”
“Cilt kanserindeki artışı, güneşte daha
uzun kalmak tetikledi”

Islak mayo hastalıklara davetiye çıkartıyor

yAz mevsimi ile birlikte
deniz ve havuz kullanımının art-
tığını belirten Kadın Hastalıkları
ve Doğum Uzmanı Prof. Dr.
Müzeyyen Uyanık, ancak bu
keyfin de bazı sağlık risklerini

de beraberinde getirebileceğini
söyledi.   

Uzmanlar deniz ve havuz-
dan çıktıktan sonra uzun süre
ıslak mayo ile oturmanın sağlık
açısından riskleri olabileceğini

belirterek, bu durumun idrar
yolu enfeksiyonları, mantar en-
feksiyonları gibi enfeksiyonlara
yol açabileceğini kaydetti.

Yaz aylarında en sık yapı-
lan yanlışlardan birisinin ıslak
mayoyu üzerimizde kurutmak
olduğunu belirten Kadın Has-
talıkları ve Doğum Uzmanı
Prof. Dr. Müzeyyen Uyanık,
havuz ya da denizden çıkar
çıkmaz değişim yapıp kuru
yedek mayo kullanmak vajinal
enfeksiyon sıklığını azaltaca-
ğını söyledi.

Hemen her yaz döne-
minde sıklığı artan vajinal en-
feksiyonlar, vajinal bölgede
akıntı, kaşıntı, koku, yanma,
cinsel ilişki sırasında ağrı gibi
şikayetlerle kendini gösterdi-
ğini ifade eden Prof. Dr. Mü-
zeyyen Uyanık, “Kadınlara
rahatsızlık veren bu şikayetler
önlenebilir.

Bu yolda uzman önerile-

rine uymak önem taşımakta-
dır. Vajinal temizlik yaparken
mutlaka önden arkaya doğru
temizlik yapılmalıdır.

Çünkü, arka bölgedeki
bakteriler vajina girişinde en-
feksiyon artışı açısından tehdit
oluşturur.

Yazın kapalı kalan genital
bölgenin ıslak ve nemli olması
vajinal enfeksiyonda artışa yol
açmaktadır.

Bu sebeple günlük iç ça-
maşırı değiştirilmeli, enfeksi-
yon durumunda ise değişim
sıklığı artırılmalı, günde birkaç
kez değişim uygun olmaktadır.
İç çamaşırı tercihimiz hava
alan pamuklu iç çamaşırı yö-
nünde olmalı ve mümkünse
ütülenmelidir. 

Her bireyin cilt yapısı farklı
olmakla birlikte parfümlü koku
içeren ürünler alerji, ciltte ku-
ruluk, tahrişe yol açabilir. 

Bu da enfeksiyonu tetikle-

yebilir. 
Deterjan tercih ederken

parfümlü ürünlerden kaçınmak
gereklidir.

Yaz aylarında genital böl-
gedeki tüylerden bazen hızlıca
kurtulmak gerekebilir. 

Sık sık genital bölgeye tüy-
ler sebebiyle uygulama yap-
mak şart olabilmektedir. Bu
durumda kullanılan jilet maale-
sef ki kıl köklerinde iltihaplan-
malara, apselere yol
açabilmektedir. Bu nedenle
ağda ve lazer epilasyon tercih
etmek daha doğru bir seçenek
olacaktır” dedi. 

Son zamanlarda akıntı
olacağı korkusu ile günlük ped
tercihi artmış durumda fakat
saatte bir olacak kadar sık de-
ğişim yapılamadığında, genital
bölgede ıslaklık ve nem ortamı
arttığı için vajinal enfeksiyon-
larda artışa yol açtığını belirten
Uyanık, ”Sık değişim yapıla-

mayacaksa günlük ped kulla-
nımını önermemekteyiz. 

Yaz aylarında en sık yapı-
lan yanlışlardan biridir ıslak
mayoyu üzerimizde kurutmak.
Havuz ya da denizden çıkar
çıkmaz değişim yapıp kuru
yedek mayo kullanmak vajinal
enfeksiyon sıklığını azaltacak-
tır. Pamuklu giysiler hava al-
ması daha rahat olduğu için
tercih edilmeli ve dar giysiler-
den kaçınmalıyız. 

Genital bölge temizliğinde
vajinal ph dengesini bozma-
mak adına vajinal duştan ka-
çınmalıyız. Ph dengesi uygun
vajinal dezenfektanlar kullanı-
labilir.

Adet döneminde kullanılan
ped değişim sayısı arttırılmalı-
dır. 

İlişki sırasında kondom kul-
lanımı da her iki bireyi enfeksi-
yonlardan korumak için tercih
edilmelidir” diye konuştu. ihA 

Diş eti hastalıkları ciddi sağlık sorunlarına yol açıyor
Ağız ve diş sağlığı, yalnızca

estetik bir mesele olmaktan
öte, genel sağlık için hayati bir
öneme sahiptir. 

Pek çok kişi ağız sağlığını
ihmal etse de, diş ve diş eti
hastalıklarının ciddi sağlık so-
runlarına yol açabileceğin unu-
tulmaması gerektiğinin altını
çizen Ağız ve Diş Hastalıkları
Uzmanı Dt. Aydın Salimoğlu,
ağız sağlığının önemi ve bu ko-
nuda alınabilecek önlemler
hakkında bilgilendirme yaptı. 

Ağız ve diş sağlığına ilişkin
uyarı ve tavsiyelerde bulunan i
Ağız ve Diş Hastalıkları Uzmanı
Dt. Aydın Salimoğlu, “Diş eti
hastalıkları ve diş çürükleri gibi
yaygın ağız problemleri, siste-
mik hastalıklarla doğrudan iliş-
kilidir.

Ağız sağlığı bozuk olan bi-
reylerde aşağıda sıralanan sağ-
lık sorunları daha sık
görülmektedir” dedi ve sıraladı: 

“Kardiyovasküler hastalık-
lar: Diş eti hastalıkları, kalp has-
talıkları ve inme riskini artırabilir.
Ağızda bulunan bakteriler, kan
dolaşımına geçerek kalp ka-
pakçıklarına zarar verebilir ve
inflamasyona neden olabilir. Di-
yabet: Diyabet hastalarında diş
eti hastalıkları daha yaygındır
ve bu hastalıkların kontrolü
daha zordur.

Diş eti enfeksiyonları, kan
şekeri seviyelerinin kontrolünü
zorlaştırarak diyabetin kötüleş-
mesine yol açabilir. Solunum
yolu enfeksiyonları: Ağız sağlığı
bozuk olan bireylerde, solunum
yolu enfeksiyonlarına yaka-
lanma riski daha yüksektir.
Ağızda bulunan bakteriler, solu-
num yoluyla akciğerlere ulaşa-
rak enfeksiyonlara neden
olabilir. Gebelik komplikasyon-
ları: Diş eti hastalıkları, düşük
doğum ağırlığı ve erken doğum
gibi gebelik komplikasyonlarına

yol açabilir. Hamilelik sırasında
diş sağlığına dikkat etmek,
anne ve bebeğin sağlığı açısın-
dan kritiktir.”  

Dengeli bir Diyet, 
Dişlerin ve Diş 

etlerinin 
sAğlıklı kAlmAsını

sAğlAr 
Ağız ve diş sağlığını koru-

manın, genel sağlığı korumanın
önemli bir parçası olduğunu
belirten Salimoğlu, ağız sağlı-
ğını iyileştirmek ve ciddi sağlık
sorunlarının önüne geçmek için
şu önerilerde bulundu: 

“Düzenli diş hekimi kont-
rolleri: Yılda en az iki kez diş
hekimine gitmek, ağız sağlığı-
nın korunması için önemlidir.
Düzenli kontroller, erken teşhis
ve tedavi imkanı sunar. Günlük
ağız bakımı: Günde en az iki
kez dişleri fırçalamak ve günlük
diş ipi kullanımı, plak birikimini
önler ve diş eti hastalıklarının

gelişimini engeller. Sağlıklı bes-
lenme: Şeker ve asit içeriği
yüksek yiyecek ve içeceklerin
tüketimini azaltmak, diş çürük-
lerini önlemeye yardımcı olur.
Dengeli bir diyet, dişlerin ve diş
etlerinin sağlıklı kalmasını sağ-
lar. Sigara ve alkol tüketimini
azaltmak: Sigara ve alkol, ağız
sağlığını olumsuz etkiler. Sigara
içmek diş eti hastalıkları riskini
artırır ve alkol tüketimi ağız ku-
ruluğuna neden olarak diş çü-
rüklerine yol açar. Florlu Diş
Macunu kullanımı: Florlu diş
macunu, diş minesini güçlendi-
rir ve çürük oluşumunu engel-
ler.” 

CiDDi sistemik
hAstAlıklArA yol 

AçAbilir 
Salimoğlu, “Ağız ve diş

sağlığı, genel sağlık üzerinde
doğrudan bir etkiye sahiptir.
Diş eti hastalıkları ve diş çürük-
leri gibi yaygın ağız problemleri,

ciddi sistemik hastalıklara yol
açabilir. Bu nedenle, ağız sağ-
lığını korumak için düzenli diş
hekimi kontrolleri, günlük ağız
bakımı ve sağlıklı yaşam tarzı
alışkanlıkları önemlidir. Sağlı-
ğınızı korumak ve ciddi sağlık
sorunlarının önüne geçmek
için ağız ve diş sağlığınızı

ihmal etmeyin. Kliniğimizde,
kapsamlı diş kontrolleri ve te-
davi seçenekleri ile ağız sağlı-
ğınızı en üst düzeyde tutmanız
için gerekli tüm hizmetleri sun-
maktayız. Sağlıklı bir ağız,
sağlıklı bir yaşamın anahtarı-
dır” diyerek konuşmasını son-
landırdı. ihA 
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Manisa Büyükşehir Belediyespor Basketbol Takımı’nın, tatilbudur.com’a satıldığı iddia ediliyor. Seçildiği ilk günlerde basketbola destek
vereceğini dile getiren Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek’in bu hamlesi akıllara Nilüfer’in unutulmaz şarkısını getirdi:

Hani verdiğin sözler Ferdi Başkan!
31 Mart Yerel Seçimleri son-

rasında göreve geldiği ilk gün-
lerde Manisa Büyükşehir
Belediyespor Basketbol Ta-
kımı’nın maçlarını tribünden
takip eden ve desteklerinin ar-
tacağının sözünü veren Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek’ten sürpriz bir
hamle geldi. İddialara göre Ma-
nisa Büyükşehir Belediyespor
Basketbol Takımı,
tatilbudur.com’a satılıyor. Her
hafta Muradiye Kapalı Spor Sa-
lonu’nun tribünlerini dolduran
Manisalı basketbol severleri
üzecek Başkan Zeyrek’in bu
kararı akıllara Nilüfer’in unutul-
maz şarkısını getirdi; Hani ver-
diğin sözler Ferdi Başkan?”

BAŞKAN ZEYREK
“KİMSENİN ŞÜPHESİ 
OLMASIN” DEMİŞTİ 
AMA…

Başkan Zeyrek, Darüşşa-
faka Lassa galibiyeti sonrası

yayıncı kuru-
luş Bein
Sports mik-
rofonlarına
şunları
söylemişti;
“Kaldığı-
mız yer-
den
devam
edeceğiz.
Yönetimin
değişmesi
bu anlayışın
değişmesi
anlamına gel-
miyor. Bugüne
kadar takımın
başarısına destek
veren herkese de te-

şekkür ediyo-
rum. Bize de
bundan
sonra daha
da ileri gö-
türmek ya-
kışır.
Hedefleri-
miz ve ha-
yallerimiz
çok büyük.
Bunları ger-
çekleştire-

bilecek güce
ve kadrolara

da sahibiz.
Manisa Büyük-

şehir Belediyes-
por gümbür

gümbür geliyor. Taraf-

tarımızı daha da heyecanlandı-
racak hamleler içerisinde ola-
cağız, bundan kimsenin
şüphesi olmasın.”

MANİSA HALKININ 
POTADAKİ GÖZBEBEĞİ 

ZORUNLU ‘TATİL’E 
ÇIKARILDI
Manisa Büyükşehir Beledi-

yespor’un Başkanı Emre Has-
gör de düzenlenen bir basın
toplantısında Manisa Büyük-
şehir Belediyespor Basketbol
Takımı’nda küçülmeye gidile-
ceğini ifade etmişti. Gelinen
noktada küçülme yerine Ma-
nisa halkının potadaki gözbe-
beği Manisa BBSK Basketbol
Takımı’nın satılması kararı akıl-
larda soru işareti bıraktı.

SATIŞIN DETAYLARI 
MERAK KONUSU
Öte yandan Manisa Büyük-

şehir Belediyespor ile tatilbu-
dur.com arasında
gerçekleştiği iddia edilen bu
satışın detaylarıyla ilgili henüz
resmi bir açıklama yapılmadı.
Yeni sezon için takımın başına
getirilen Başantrenör Ozan
Bulkaz’ın ve oyuncuların akı-
betinin ne olacağı bilinmiyor.
Bu satıştan Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi kasasına ne
kadar para gireceği ise ayrı bir
merak konusu.

Manisa Futbol Kulübü, yeni sezon hazırlıklarına gerçekleştirdiği çift antrenmanla devam etti

çift antrenmanla 
hazırlanıyor!

MANiSA FK MANİSA Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig
2024-2025 sezonu hazırlıklarını gerçekleştirdiği
çift antrenmanla sürdürdü. Fikri Bayrıl Spor Tes-
isleri’nde Teknik Direktör Çağdaş Çavuş yöneti-
minde gerçekleşen sabah antrenmanında
futbolcular, ısınma hareketlerinin ardından dar
alan oyunları oynadı.

Siyah-beyazlılar, akşam antrenmanında ise
ısınma çalışmasının ardından top kapma ve dar
alan oyunları oynadı. Manisa ekibi, yeni sezon
hazırlıklarını yapacağı antrenmanla sürdürecek.

Burhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİR

Manisalı milli judoculardan 
büyük başarı   

MANİSALI judo sporcuları Çekya Gençler Avrupa Kupası'ndan
madalyalarla döndü.   

Çekya'nın ev sahipliğinde düzenlenen Çekya Gençler Avrupa
Kupası'nda Manisalı milli judoculardan büyük bir zafer geldi. Turnu-
vada 70 kiloda mücadele eden Sümeyye Kaya, gösterdiği olağan-
üstü performansla altın madalyanın sahibi oldu. Aynı
organizasyonda 48 kiloda tatamiye çıkan Zilan Ertem ise bronz ma-
dalya kazandı. 

Manisa Gençlik ve Spor İl Müdürü Yunus Öztürk, başarılı sporcu-
ları tebrik etti. Öztürk, "Sümeyye Kaya ve Zilan Ertem'in uluslararası
platformda elde ettiği bu önemli başarılar, Manisa'nın spor alanın-
daki potansiyelini bir kez daha ortaya koydu. Sporcularımızın azmi
ve disiplini, gelecekte de yeni zaferlere ulaşacaklarına olan inancı-
mızı pekiştiriyor. Manisalı judocularımızın bu büyük başarıları, genç
sporcularımız için ilham kaynağı olmaya devam edecek" dedi. İHA  


